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               Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 37/25.02.2019 

 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 2.128/31.01.2019 

 
 

 
 

 
PROCES-VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 30.01.2019, ora 13.00 

 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 32/23.01.2019, a preşedintelui 
Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), 
precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Silvana Lupu – secretar al judeţului. 

Absenţi: Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – 
vicepreşedinte, Duruş Daniel-Sorin, Pop Alin, Trifon Daniel şi Ţolea Adrian-
Florin – consilieri judeţeni. 

 
Domnul consilier judeţean Moţ Petru nu votează la punctul 1 de pe 

ordinea de zi. 
Domnul consilier judeţean Ulici Ion votează începând cu punctul 4 de 

pe ordinea de zi. 
Domnul consilier judeţean Ispravnic Cristian-Ilie iese din sala de 

şedinţă la punctul 22 şi nu îşi exprimă votul la acest punct de pe ordinea de 
zi. 

 



 

 

2 
 

 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Stimaţi colegi, putem începe? Stimaţi 

colegi, în parcursul Consiliului Judeţean Arad s-a întâmplat rar să ne 
confruntăm cu o situaţie atât de tristă, practic, într-o lună de zile, doi colegi 
de-ai noştri, doi consilieri judeţeni au trecut la cele veşnice. Unul fiind pe 
funcţie, domnul profesor universitar dr. Aurel Ardelean, altul care a plecat 
din Consiliul Judeţean în Guvern, domnul Cristian Videscu. Vă invit să 
ţinem un moment de reculegere în memoria celor doi, nu înainte de a 
saluta iniţiativa Primăriei Municipiului Arad, ca un spaţiu public din Arad să 
poarte numele colegului nostru, domnul Aurel Ardelean, fondatorul 
Universităţii de Vest „Vasile Goldiş” din Arad. Mulţumesc! Având în vedere 

faptul că domnul Aurel Ardelean a influenţat dezvoltarea Judeţului Arad 
prin activitatea personală a domniei sale, prin faptul că a fondat şi a condus 
Universitatea de Vest „Vasile Goldiş” din Arad, dar ţinând cont în acelaşi 

timp şi de cercetarea ştiinţifică a colegului nostru în domeniul protecţiei 
mediului şi al promovării patrimoniului cultural al Judeţului Aradului, o să vă 
propun la Diverse ca Secţia de Ştiinţe Naturale a Complexului Muzeal Arad 
să poarte numele de Secţia de Ştiinţe Naturale „Aurel Ardelean”. Şi, sigur, 

la Diverse o să vă rog să vă gândiţi şi să ne spuneţi care este punctul 
dumneavoastră de vedere pentru că, chiar dacă nu este nevoie de o 
hotărâre de consiliu, cred că este frumos să discutăm cu toţii împreună 
această iniţiativă a noastră. De asemenea, tot la capitolul Diverse vreau să 
vă prezint o sinteză a Raportului meu de activitate pe anul 2018 şi a 
raportului privind situaţia patrimonială a Judeţului Arad. Le găsiţi pe ambele 
pe pagina de internet a Consiliului Judeţean Arad. La ordinea de zi am o 
singură propunere, să inversăm punctul 32 cu 31, amândouă necesită vot 
secret parţial şi discutând cu doamna secretar, cred că este mai bine să 
inversăm cele două puncte, dacă sunteţi de acord. Domnul Plaveţi, aveţi 
vreo...,? Nu? Doreşte cineva să intervină pe ordinea de zi? Nu. Atunci...,  

Dl Moţ Petru: Aş dori eu.  
Dl Cionca Iustin: Scuzaţi-mă! 
Dl Moţ Petru: Să înţeleg de ce inversăm? 
Dl Cionca Iustin: Bine, o să..., o să o rog pe doamna secretar să...,  
Dl Moţ Petru: Dacă este o chestiune de ordin juridic sau care ar fi 

explicaţia? 
Dl Cionca Iustin: Sigur, sigur. Doamna secretar, vă rog! 
Dna Lupu Silvana: La punctul 32 avem întâi vot deschis şi după 

aceea vot secret. Ca să putem da drumul la vot secret deodată, trebuie 
întâi să votăm articolul 1 cu vot deschis şi după aceea să trecem la vot 
secret. Şi atunci să nu întrerupem votul secret să votăm din nou deschis şi 
iar să trecem la vot secret.  

Dl Moţ Petru: Am înţeles. Deci considerente de ordin practic? 
Dna Lupu Silvana: Da. Da. 
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Dl Moţ Petru: Mulţumesc!    
Dna Lupu Silvana: Cu plăcere! 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data 
de 21..., 

Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte, să supuneţi întâi la vot ordinea de 
zi! Nu a fost supusă la vot ordinea de zi.  

Dl Cionca Iustin: Am presupus că suntem de acord cu toţii. Cine..., 
Dl Moţ Petru: Nu s-a votat. 
Dl Cionca Iustin: Bine. Cine este de acord cu ordinea de zi cu 

amendamentul propus de mine? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-
Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? 
-. Abţineri? -. 
 
  

ORDINEA DE ZI 
a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 ianuarie 

2019, ora 13.00, Sala „Vasile Goldiş” 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 21.12.2018. 

2.Proiect de hotărâre privind declararea ca vacant a locului de 
consilier judeţean deţinut de domnul Aurel Ardelean. 

3.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Ion Ulici. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Direcţia 
Publică de Pază Arad. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Complexului Muzeal Arad, începând cu data de 01.02.2019. 
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8.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

9.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad.  

10.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Judeţene de 
Evidenţă a Persoanelor Arad. 

11.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Municipiului Arad de trecere a unui teren din patrimoniul Municipiului Arad 
în patrimoniul Judeţului Arad. 

12.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Şeitin a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ – Teritoriale Comuna Şeitin, care deservesc exclusiv Comuna 
Şeitin. 

13.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Iratoşu a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ – Teritoriale Comuna Iratoşu, care deservesc exclusiv 
Comuna Iratoşu.  

14.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Beliu a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ – Teritoriale Comuna Beliu, care deservesc exclusiv Comuna 
Beliu. 

15.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Brazii a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ – Teritoriale Comuna Brazii, care deservesc exclusiv Comuna 
Brazii. 

16.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
Judeţului Arad cu bunurile de interes public judeţean aferente sistemului de 
alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ-
Teritoriale Oraşul Nădlac. 

17.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 1, S+P+I+II, din imobilul situat în municipiul 
Arad, str. Tribunul Dobra, nr. 7. 

18.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Oraşului Lipova a sectorului de drum 
judeţean DJ 572 de la km 126+863 la km 128+519. 



 

 

5 
 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 205/13.07.2018 privind aprobarea tarifelor 
pentru eliberarea acordurilor prealabile/autorizaţiilor de amplasare şi acces 
la drum a unor obiective şi a tarifelor de ocupare a amprizei şi a zonei de 
siguranţă a drumurilor judeţene din domeniul public al Judeţului Arad 
pentru anul 2019. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 405/21.12.2018 privind participarea Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad prin Centrul Cultural Judeţean Arad, 
ca şi coorganizator la evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale 
pentru Eurovision Song Contest 2019”. 

21.Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor 
de învăţământ special liceal şi special postliceal din Judeţul Arad pentru 
anul şcolar 2019-2020.  

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 
2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Compania de Apă Arad S.A. 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 
2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Aeroportul Arad S.A. 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 
2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Compania de Transport Public Arad S.A. 

25.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării 
unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 
lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean.  

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii în parcul auto al 
Consiliului Judeţean Arad a unor autovehicule.  

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Aradul 
colectează selectiv!" şi a cheltuielilor legate de proiect. 

28.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 5 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 392/21.12.2018 privind aprobarea proiectului 
„Creşterea accesibilităţii serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente 
performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor legate de proiect. 

29.Proiect de hotărâre privind introducerea contribuţiei pentru 
economia circulară în tarifele încasate de operatorii staţiilor construite în 
cadrul proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor Solide în 
Judeţul Arad". 

30.Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Colegiului 
Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad. 
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31.Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei unei comisii 
de specialitate a Consiliului Judeţean Arad şi pentru revocarea 
reprezentantului Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie al 
Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate Arad şi desemnarea unui alt 
reprezentant. 

32.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Comitetului 
Director Judeţean Arad însărcinat cu implementarea şi monitorizarea 
activităţilor prevăzute în Planul Regional privind serviciile de sănătate din 
Regiunea Vest şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a 
acestuia. 

33.Diverse. 
-Raportul de activitate al domnului Iustin Cionca, preşedintele 

Consiliului Judeţean Arad pe anul 2018; 
-Notă privind execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

Judeţului Arad la data de 31.12.2018. 
 

 În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 

 
HOTĂRÂREA NR. 1/2019 

privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 30 ianuarie 2019 

 
 

Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 21.12.2018. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 21.12.2018. Dacă sunt intervenţii? Domnul Moţ! 

Dl Moţ Petru: Nu votez la acest proiect! Nu am fost prezent! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? 
-. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

HOTĂRÂREA NR. 2/2019 
privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Arad din data de 21.12.2018 
 
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind declararea ca vacant a locului de consilier 

judeţean deţinut de domnul Aurel Ardelean. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind declararea ca vacant a 

locului de consilier judeţean deţinut de domnul Aurel Ardelean. Cine este 
pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

HOTĂRÂREA NR. 3/2019  
privind declararea ca vacant a locului de consilier judeţean deţinut de 

domnul Aurel Ardelean 
 
 

Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean 

al domnului Ion Ulici. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de 

consilier judeţean al domnului Ion Ulici. Domnul Plaveţi, vă rog! Sigur, 
puteţi rămâne acolo. 

Dl Plaveţi Ioan: Mulţumesc, domnul preşedinte! Stimaţi colegi, 
Comisia de validare a mandatului de consilier constată îndeplinite 
procedurile de verificare a documentelor depuse la dosarul de validare a 
mandatului domnului Ion Ulici, respectiv Adresa nr. 4 a Partidului Naţional 
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Liberal din data de 17 ianuarie 2019 care validează şi calitatea sa de 
membru al Partidului Naţional Liberal, dosarul în cauză, în conformitate cu 
prevederile Legii nr. 393/2004 privind Statutul aleşilor locali, cu modificările 
şi completările ulterioare, Comisia propune validarea mandatului domnului 
Ion Ulici pentru funcţia de consilier judeţean, constatând îndeplinite 
condiţiile prevăzute de lege pentru validare. Toţi membrii comisiei 
semnează azi, 30.01.2019. Mulţumesc!  

 Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? 
-. Abţineri? -. Mulţumesc! Doamna secretar, vă rog organizaţi jurământul. 

Dl Ulici Ion: „Jur, să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu 

bună-credinţă, tot ceea ce stă în putere şi priceperea mea pentru binele 
locuitorilor judeţului Arad. Aşa să-mi ajute Dumnezeu.” 

 
 În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 4/2019 
privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului Ion Ulici  

 
 

Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
  
 

HOTĂRÂREA NR. 5/2019  
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean Arad 
 

 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

şi a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
Intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 6/2019 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă Arad 
 
 

Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Direcţia 
Publică de Pază Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, 

a statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru 
Direcţia Publică de Pază Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
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Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 7/2019  
privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de 

organizare şi funcţionare pentru Direcţia Publică de Pază Arad 
 
 

Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Complexului Muzeal Arad, începând cu data de 01.02.2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, 

a statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca 
urmare a reorganizării Complexului Muzeal Arad, începând cu data de 1 
februarie 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 8/2019 
privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de 

organizare şi funcţionare ca urmare a reorganizării Complexului Muzeal 
Arad, începând cu data de 01.02.2019 

 
 

Punctul 8 



 

 

11 
 

Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 9/2019  
privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 

contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Arad 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 10/2019 
privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Arad 
 

 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Judeţene de 
Evidenţă a Persoanelor Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei 
Judeţene de Evidenţă a Persoanelor Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 11/2019 
privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul Direcţiei Judeţene de Evidenţă a Persoanelor Arad 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 

Municipiului Arad de trecere a unui teren din patrimoniul Municipiului Arad 
în patrimoniul Judeţului Arad. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 
Local al Municipiului Arad de trecere a unui teren din patrimoniul 
Municipiului Arad în patrimoniul Judeţului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
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Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 12/2019 
privind solicitarea către Consiliul Local al Municipiului Arad de trecere a 
unui teren din patrimoniul Municipiului Arad în patrimoniul Judeţului Arad 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul public al Comunei Şeitin a bunurilor aferente sistemului 
de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – 
Teritoriale Comuna Şeitin, care deservesc exclusiv Comuna Şeitin. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Şeitin a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ – Teritoriale Comuna Şeitin, care deservesc exclusiv 
Comuna Şeitin. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 13/2019 

privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al 
Comunei Şeitin a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi 
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canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – Teritoriale Comuna Şeitin, 
care deservesc exclusiv Comuna Şeitin 

 
 

Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul public al Comunei Iratoşu a bunurilor aferente sistemului 
de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – 
Teritoriale Comuna Iratoşu, care deservesc exclusiv Comuna Iratoşu. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Iratoşu a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza UAT 
Comuna Iratoşu, care deservesc exclusiv Comuna Iratoşu. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 14/2019 

privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al 
Comunei Iratoşu a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi 

canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – Teritoriale Comuna 
Iratoşu, care deservesc exclusiv Comuna Iratoşu 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul public al Comunei Beliu a bunurilor aferente sistemului de 
alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – 
Teritoriale Comuna Beliu, care deservesc exclusiv Comuna Beliu. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Beliu a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
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Unităţii Administrativ – Teritoriale Comuna Beliu, care deservesc exclusiv 
Comuna Beliu. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 15/2019 
privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al 

Comunei Beliu a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi 
canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – Teritoriale Comuna Beliu, 

care deservesc exclusiv Comuna Beliu 
 
 

Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul public al Comunei Brazii a bunurilor aferente sistemului 
de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – 
Teritoriale Comuna Brazii, care deservesc exclusiv Comuna Brazii. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Brazii a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza UAT 
Comuna Brazii, care deservesc exclusiv Comuna Brazii. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
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HOTĂRÂREA NR. 16/2019 
privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al 

Comunei Brazii a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi 
canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ – Teritoriale Comuna Brazii, 

care deservesc exclusiv Comuna Brazii 
 
 

Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Judeţului 

Arad cu bunurile de interes public judeţean aferente sistemului de 
alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ-
Teritoriale Oraşul Nădlac. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului 

public al Judeţului Arad cu bunurile de interes public judeţean aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza UAT Oraşul 
Nădlac. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
 
HOTĂRÂREA NR. 17/2019 

privind majorarea patrimoniului public al Judeţului Arad cu bunurile de 
interes public judeţean aferente sistemului de alimentare cu apă şi 

canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Oraşul Nădlac 
 
 

Punctul 17 
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Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 1, S+P+I+II, din imobilul situat în municipiul 
Arad, str. Tribunul Dobra, nr. 7. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemţiune asupra apartamentului nr. 1 din imobilul situat în municipiul 
Arad, str. Tribunul Dobra, nr. 7. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 18/2019 

privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 1, 
S+P+I+II, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Tribunul Dobra, nr. 7 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul public al Oraşului Lipova a sectorului de drum judeţean 
DJ 572 de la km 126+863 la km 128+519. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Oraşului Lipova a sectorului 
de drum judeţean DJ 572. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
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HOTĂRÂREA NR. 19/2019 

privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al 
Oraşului Lipova a sectorului de drum judeţean DJ 572 de la km 126+863 la 

km 128+519 
 

Punctul 19 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 205/13.07.2018 privind aprobarea tarifelor 
pentru eliberarea acordurilor prealabile/autorizaţiilor de amplasare şi acces 
la drum a unor obiective şi a tarifelor de ocupare a amprizei şi a zonei de 
siguranţă a drumurilor judeţene din domeniul public al Judeţului Arad 
pentru anul 2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 

la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 205/13.07.2018 privind 
aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor prealabile/autorizaţiilor de 
amplasare şi acces la drum a unor obiective şi a tarifelor de ocupare a 
amprizei şi a zonei de siguranţă a drumurilor judeţene din domeniul public 
al Judeţului Arad pentru anul 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 20/2019 
pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 

205/13.07.2018 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor 
prealabile/autorizaţiilor de amplasare şi acces la drum a unor obiective şi a 

tarifelor de ocupare a amprizei şi a zonei de siguranţă a drumurilor 
judeţene din domeniul public al Judeţului Arad pentru anul 2019 
 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 405/21.12.2018 privind participarea Unităţii 
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Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad prin Centrul Cultural Judeţean Arad, 
ca şi coorganizator la evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale 
pentru Eurovision Song Contest 2019”. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 405/21.12.2018 privind 
participarea UAT Judeţul Arad prin Centrul Cultural Judeţean, ca şi 
coorganizator la evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale pentru 
Eurovision Song Contest 2019”. Dacă sunt intervenţii? Vă rog, domnul 
Sulincean! 

Dl Sulincean Marius: Aş dori să ni se pună la dispoziţie defalcat 
cheltuielile pe proiectul respectiv. Am înţeles că noi participăm cu 1 miliard 
jumate în lei vechi şi Primăria Municipiului Arad cu 3 miliarde. 4 miliarde 
jumate mi se pare o sumă totuşi foarte mare! 

Dl Cionca Iustin: De acord! 
Dl Sulincean Marius: În proiect nu avem cheltuielile defalcate ca să 

vedem şi noi pe ce se cheltuiesc aceşti bani. 
Dl Cionca Iustin: Vă punem la dispoziţie ce cheltuim noi, mă gândesc 

că mă întrebaţi?  
Dl Sulincean Marius: Păi, bănuiesc că avem proiectul în integralitatea 

lui fiind..., 
Dl Cionca Iustin: Nu îl avem în integralitatea sa. 
Dl Sulincean Marius: Atunci, măcar cu ce participăm noi. 
Dl Cionca Iustin: Da. O să vă rog să pregătiţi..., cu menţiunea că sunt 

nişte bani, urmează nişte licitaţii şi sumele pot să sufere modificări în jos. 
Alte intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 17 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? 10 voturi (Butunoi Adrian-
Cătălin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Purcaru Mircea, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea – consilieri judeţeni). 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 21/2019 

pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
405/21.12.2018 privind participarea Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul 

Arad prin Centrul Cultural Judeţean Arad, ca şi coorganizator la 
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evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale pentru Eurovision Song 
Contest 2019” 

 
 
 
 
 

Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor de 

învăţământ special liceal şi special postliceal din Judeţul Arad pentru anul 
şcolar 2019-2020. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei 

şcolare a unităţilor de învăţământ special liceal şi special postliceal din 
Judeţul Arad pentru anul şcolar 2019-2020. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 22/2019 
privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ special liceal 

şi special postliceal din Judeţul Arad pentru anul şcolar 2019-2020 
 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 

2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Compania de Apă Arad S.A. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului 

redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al 
Judeţului Arad concesionate de S.C. Compania de Apă Arad S.A. Dacă 
sunt intervenţii? Vă rog, domnul Moţ! 

Dl Moţ Petru: Aş avea o întrebare. Ieri la comisie am avut tot aşa o 
nelămurire şi am rămas cu lucrurile nerezolvate şi anume, faptul că nivelul 
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redevenţei este aproximativ acelaşi, cu o foarte mică diferenţă cu cel de 
anul trecut, aceasta în condiţiile în care noi, pe tot parcursul anului, inclusiv 
astăzi, am cedat bunuri care erau în patrimoniul nostru şi care le-am cedat 
către UAT-uri. Ori, noi, nemaiavând acele bunuri în patrimoniu, se pune 
întrebarea în ce măsură mai putem percepe pentru ele redevenţă şi dacă 
nu, redevenţa ar trebui percepută de către UAT-uri. Oricum, din moment ce 
noi am cedat bunurile şi nu mai sunt în proprietatea noastră, a rămas de 
lămurit chestiunea şi eu sper că s-a lămurit până acum, dacă într-adevăr 
putem percepe noi această redevenţă? Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, vă răspund eu şi dacă vreţi mai multe 
detalii o invit pe doamna director economic. Pentru bunurile care le predăm 
unităţilor administrativ-teritoriale, redevenţa vor încasa acestea după 
încheierea contractului cu operatorul. Pentru bunurile care rămân de 
interes judeţean, şi astăzi am transferat de la Nădlac dacă aţi fost atent. 

Dl Moţ Petru: Am fost! 
Dl Cionca Iustin: Pentru acelea, primim noi redevenţa. 
Dl Moţ Petru: De acord! 
Dl Cionca Iustin: Deci, pentru toate bunurile care deservesc mai 

multe localităţi, rămânem proprietari Consiliul Judeţean şi vom încasa o 
redevenţă de la Compania de Apă. Pentru bunurile care le transferăm 
unităţilor administrativ-teritoriale, vor încasa aceste unităţi. Este lămuritor 
sau mai doriţi informaţii suplimentare? 

Dl Moţ Petru: Aici sunt de acord cu dumneavoastră, dar problema 
este că în această redevenţă pe care noi o votăm astăzi, acest nivel al 
redevenţei are în vedere şi bunurile pe care noi nu mai suntem proprietari, 
pe care le-am cedat pe parcursul anului trecut UAT-urilor. Aici era 
chestiunea! Ce aţi spus dumneavoastră ca principiu, este corect.  

Dl Cionca Iustin: Deci, doamna director, se adevereşte ce spune 
domnul Moţ? Pentru că în mod normal, dacă nu sunt..., 

Dna Ribovici Gheorghina: Ca şi în comisie..., 
Dl Cionca Iustin: Vă rog să mai spuneţi..., dar haideţi la microfon să 

se audă şi la presă. 
Dna Ribovici Gheorghina: Da, într-adevăr noi, în cursul anului 2018 

am predat bunurile primăriilor doar documentul justificativ în baza..., 
predarea efectivă nu s-a realizat încă. Modul de fundamentare al 
redevenţei este conform Contractului de delegare a gestiunii unde am 
explicat şi în comisii şi citez cum se calculează redevenţa. Nivelul 
redevenţei se ajustează anual de către părţi la un nivel egal cu valoarea 
amortizării anuale specifice aferentă mijloacelor fixe concesionate 
operatorului până la 31 decembrie anului precedent. Deci, la 31 decembrie 
2018 aceste bunuri sunt în evidenţa contabilă a Companiei de Apă, adică 
la Consiliul Judeţean Arad. În momentul în care vom semna protocoale de 
predare-primire, vom reveni cu nivelul redevenţei că nu se poate ca să 
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încasăm redevenţa şi de la Primărie şi de la Consiliul Judeţean, respectiv 
Compania de Apă. Într-adevăr, domnul Moţ ridică problema că nu mai 
suntem noi proprietari. Documentul care consfiinţeşte predarea este 
protocolul de predare-primire. Cred că mai mult..., nu pot să aduc 
argumente în plus, îmi pare foarte rău. Nu am argumente mai mult să..., nu 
avem..., altă modalitate, dacă nu am respecta articolul 39 din Contractul de 
delegare nu am altă baza legală privind stabilirea redevenţei. Eu respect un 
Contract de delegare de gestiune semnat în 2009. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, vă rog!  
Dl Moţ Petru: Am înţeles. Noi, oricum la grup am luat hotărârea să 

votăm acest proiect. Deci, noi nu întrebăm ca să băgăm băţul prin gard, să 
nu înţelegeţi acest lucru, dar vrem să fim siguri că votul pe care îl dăm nu 
se poate întoarce împotriva noastră după aceea. Pentru că, de exemplu ar 
putea să vină la un moment dat Curtea de Conturi să întrebe o primărie 
care a preluat anul trecut bunuri în proprietate, de ce nu a făcut ea 
demersul să primească această redevenţă sau să ne întrebe pe noi de ce 
primim noi această redevenţă, deşi nu mai suntem proprietari. Deci, 
chestiuni de ordin practic, juridic pe care încercăm să le lămurim. 

Dl Cionca Iustin: Bun. Domnul Moţ, noi acum votăm nivelul 
redevenţei. 

Dna Ribovici Gheorghina: Vă asigur că am vrut să..., 
Dl Cionca Iustin: Evident că pe parcurs va avea loc o colaborare cu 

aceste unităţi şi până la urmă, redevenţa nici nu se încasează, că nici noi 
nu am încasat-o, Consiliul Judeţean, se făcea o listă cu lucrările care 
aveam nevoie în localităţile respective şi banii se întorceau în aceste reţele.    

 Dna Ribovici Gheorghina: Vă asigur doar că toate hotărârile de 
Consiliu prin care s-au predat de la primăriile respective, nici o primărie nu 
a plătit redevenţă la Compania de Apă Arad până în 31 decembrie 2018. 

Dl Cionca Iustin: Invers.  
Dl Moţ Petru: Problemele şi raporturile dintre primării şi Compania de 

Apă este o problemă..., 
Dna Ribovici Gheorghina: Compania de Apă.    
Dl Moţ Petru:..., noi, în primul rând ne interesează ce facem noi 

astăzi aici, proiectul nostru de hotărâre şi de aceea am ridicat această 
chestiune..., 

Dna Ribovici Gheorghina: Noi, sigur vom reveni cu reactualizarea 
acestei redevenţe. Sigur vom reveni! Dar la ora actuală..., 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Moţ, stabilim nivelul redevenţei. 
Dumneavoastră discutaţi acuma despre încasarea ei.          

Dl Moţ Petru: Bun. Stabilim nivelul, dar în acest nivel sunt şi acele 
bunuri. De aici rezultă problema că dacă nu, nu era nici o problemă. 

Dl Cionca Iustin: Eu zic că se va face o..., 
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Dl Moţ Petru: Atunci să avem în vedere şi să rectificăm pe parcursul 
anului..., 

Dl Cionca Iustin: Am înţeles. 
Dl Moţ Petru:..., cât mai repede sau oricum, după ce acele protocoale 

vor fi semnate. Să avem în vedere această chestiune. Mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: În regulă. Mulţumesc şi eu! Alte intervenţii? Nu sunt. 

Cine este pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 23/2019 

privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care 
aparţin domeniului public al Judeţului Arad concesionate S.C. Compania de 

Apă Arad S.A. 
 

 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 

2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Aeroportul Arad S.A. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului 

redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al 
Judeţului Arad concesionate la S.C. Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  

 
HOTĂRÂREA NR. 24/2019 

privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care 
aparţin domeniului public al Judeţului Arad concesionate S.C. Aeroportul 

Arad S.A. 
 

Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 

2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al Judeţului Arad 
concesionate S.C. Compania de Transport Public Arad S.A. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea nivelului 

redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care aparţin domeniului public al 
Judeţului Arad concesionate S.C. Compania de Transport Public Arad S.A. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 

HOTĂRÂREA NR. 25/2019 
privind aprobarea nivelului redevenţei pe anul 2019 pentru bunurile care 

aparţin domeniului public al Judeţului Arad concesionate S.C. Compania de 
Transport Public Arad S.A. 

 
 

Punctul 25 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării 
unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 
lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea 
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contractării unei finanţări rambursabile interne sau externe în valoare de 
maxim 23.350.000 lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de 
interes judeţean. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  

 
HOTĂRÂREA NR. 26/2019  

pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
92/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile 

interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 lei pentru finanţarea unor 
obiective de investiţii de interes judeţean 

 
 

Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii în parcul auto al 

Consiliului Judeţean Arad a unor autovehicule.  
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii în 

parcul auto al Consiliului Judeţean Arad a unor autovehicule. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 27/2019 
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privind aprobarea introducerii în parcul auto al Consiliului Judeţean Arad a 
unor autovehicule 

 
 

Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Aradul colectează 

selectiv!" şi a cheltuielilor legate de proiect. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Aradul colectează selectiv!" şi a cheltuielilor legate de acest proiect. Dacă 
sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar 
Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 28/2019 

privind aprobarea proiectului „Aradul colectează selectiv!" şi a cheltuielilor 
legate de proiect 

 
 

Punctul 28 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 5 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 392/21.12.2018 privind aprobarea proiectului „Creşterea 
accesibilităţii serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente performante 
a Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor legate de proiect. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 5 al 

Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 392/21.12.2018 privind aprobarea 
proiectului „Creşterea accesibilităţii serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatoriului integrat de specialitate din 
cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor legate 
de acest proiect. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
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Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 29/2019 

pentru modificarea art. 5 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 
392/21.12.2018 privind aprobarea proiectului „Creşterea accesibilităţii 

serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente performante a 
Ambulatoriului integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic Judeţean 

de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor legate de proiect 
 
 

Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind introducerea contribuţiei pentru economia 

circulară în tarifele încasate de operatorii staţiilor construite în cadrul 
proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor Solide în Judeţul 
Arad". 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind introducerea contribuţiilor 

pentru economia circulară în tarifele încasate de operatorii staţiilor 
construite în cadrul proiectului „Sistem de Management Integrat al 
Deşeurilor Solide în Judeţul Arad". Dacă sunt intervenţii? Vă rog, domnul 
Sulincean!  

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, cred că înainte de a lua o 
hotărâre în ceea ce priveşte introducerea acestor taxe în tarife, adică să 
luăm bani mai mulţi de la cetăţenii Judeţului Arad, ar trebui ca să avem 
grijă ca operatorii care operează în cele cinci zone din Judeţul Arad şi 
operează în staţiile de selectare, să îşi facă treaba adică, să respecte 
legea, să facă colectare selectivă, în aşa fel încât să ajungă la groapă cu 
cât mai puţin, cu cât mai mică cantitate de deşeuri. În situaţia în care şi-ar 
face treaba, cred că această taxă ar fi aproape lovită de nulitate pentru că 
nu ar mai fi pe ce să o punem, fiind 30 de lei/tonă la groapa de gunoi. Vă 
pot da un singur exemplu. În situaţia în care dintr-o localitate se colectează 
într-o zi 20 de tone de deşeuri, dacă ele ar fi selectate şi reintroduse în 
circuit cele care pot fi reintroduse, probabil s-ar ajunge la groapă cu o 
cantitate foarte mică, situaţie în care nu mai am avea această problemă. 
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Dl Cionca Iustin: O să o rog pe doamna director Chiricheu să vină să 
explice încă o dată ordonanţa dată de Guvern recent, ce trebuie să facem, 
pentru că aici noi discutăm de respectarea unor legi. Eu vă dau dreptate. Şi 
eu sunt nemulţumit de operatori şi de modul în care lucrează, dar acolo 
există nişte pârghii pe care organele statului ar trebui să le folosească şi 
după cum vedeţi, le şi folosesc. Dar, noi discutăm acum de o ordonanţă 
care ne obligă să votăm acest punct de pe ordinea de zi. Nici eu nu sunt de 
acord cu el, dar intrăm în infringement fără să aplicăm această lege. Vă 
rog, doamna director să explicaţi. 

Dna Chiricheu Gabriela: Bună ziua! Într-adevăr aveţi dreptate, cu cât 
vom colecta mai selectiv, atât noi sau cât mai puţin va ajunge la groapă 
atât din punct de vedere cetăţeni, agenţi economici dar şi operatori, cu atât 
tarifele vor fi mai mici. Fiecare contract, atât cel de colectare pe fiecare 
zonă, cât şi cel al staţiilor prevăd nişte indicatori de performaţă pentru 
operatori. Vă asigur că cel puţin şi în cazul staţiilor dar şi în ceea ce 
priveşte colectarea, tariful acesta impus sau contribuţia impusă de 
Ordonanţa Guvernului se aplică strict pe ceea ce reprezintă indicatorii. 
Dacă operatorul nu îşi respectă indicatorii, v-a plăti diferenţa la groapă din 
banii proprii. Nu ne priveşte. Să vă dau un exemplu concret. Încă o dată, 
hotărârea Consiliului Judeţean de astăzi priveşte strict operatorii staţiilor. 
Pe staţia de compost este un indicator de performanţă de 10% sau cum 
doriţi să o luaţi. 90% din ce intră în instalaţia de compost trebuie să fie 
conform, 10% se consideră conform procesului tehnologic că poate fi dus 
la deponeu. Doar pe acel 10% din cantitatea estimată se calculează şi se 
aplică aceşti 30 lei. Dacă operatorul nu atinge indicatorul de performaţă, în 
speţă duce 15 sau 25% la groapă, pe diferenţă v-a plăti taxa din sumele 
proprii, nu din tariful aplicat de noi. Şi aşa este, indicatori sunt la fiecare, 
mă scuzaţi! Numai că la celelalte sunt mai mari, sunt 75 cu 25, la compost 
este cel mai mare. 

Dl Sulincean Marius: Bun. Acuma, din câte înţeleg de la 
dumneavoastră nu avem nici o problemă în situaţia în care doar 10% din 
ceea ce se colectează ar ajunge la groapa de gunoi dar, noi în realitate 
ştim că nu este aşa. În acelaşi timp, ştim că pentru 2019, adică se 
selectează 90% în momentul acesta din ceea ce se colectează din judeţ? 

Dna Chiricheu Gabriela: Am spus..., am spus doar la staţia de 
compost este 90%. Fiecare secţiune are proprii indicatori. Eu îi ştiu concret 
doar pe cei ai staţiilor pentru că asta priveşte Consiliul Judeţean. Este 10% 
la compost 25% la staţiile de sortare.  

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, numai o clarificare vreau pentru 
că este o confuzie generală. Vreau să ne înţelegem şi măcar noi, consilierii 
judeţeni să pricepem că rolul nostru se încheie acuma în martie, da? Noi 
ieşim din proiectul acesta. În acest proiect rămân primarii şi uitaţi-vă în lege 
că Garda de Mediu le-a explicat, fiecărui primar, ţinta trebuie asigurată de 
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primar. Faptul că ne-am asociat într-un ADI, că avem un personal angajat 
acolo care să medieze între firmă şi primari, nu înseamnă că primarii au 
scăpat de obligaţiile pe care le au în localităţile lor. Hotărârea pe care noi o 
dăm astăzi se referă doar la staţii pentru care noi încasăm o redevenţă. 
Rămân ale noastre şi Consiliul Judeţean va încasa bani de acum înainte pe 
aceste staţii care le-am dat operatorilor. Ce vorbiţi dumneavoastră de 
colectarea aceea din casă în casă, aceea o dă fiecare primar sau nu o dă, 
este problema lor, nu ţine de noi, de Consiliul Judeţean. Asta, nu ştiu dacă 
aţi înţeles, eu am vrut doar să fie clar pentru că discutăm acum de 
colectarea din casă în casă. Ori noi, trebuie să discutăm doar de staţiile 
care sunt proprietatea noastră. Noi numai despre acestea mai avem de 
discutat pe viitor. Vă rog, domnul Sulincean! 

Dl Sulincean Marius: Am înţeles, domnule preşedinte! Am înţeles că 
este vorba doar de staţii, dar în acelaşi timp ştim că nici operatorii staţiilor  
în acest moment nu îşi fac datoria în ceea ce priveşte selectarea deşeurilor 
care ajung în staţii. Sau ajung? Adică, staţiile din câte ştim noi sunt aşa 
funcţionale că spunem noi că sunt funcţionale, dar nu despre aceasta 
voiam ca să mai discutăm. Mă uitam în Ordonanţa de Urgenţă şi în acelaşi 
timp îngrijorător pentru mine cel puţin este. Anul acesta de la 1 ianuarie 
avem o taxă care de fapt este fosta taxă de mediu de 30 de lei/tonă pentru 
2019. Dacă nu o să îşi facă treaba în continuare, de anul viitor din 2020 va 
fi 80 de lei/tonă. Păi nu cred că noi ar trebui ca să luăm hotărâri acum, în 
ceea ce priveşte taxe noi, pentru că ele, indiferent ce ne spuneţi 
dumneavoastră acum, ele o să se vadă la un moment dat tot în preţul cu 
care o să opereze operatorul final tot la cetăţean în buzunar o să le 
revedem aceste taxe. Deci, încă o dată! Cred că ar fi mult mai bine pentru 
toată lumea dacă operatorii staţiilor în situaţia noastră şi-ar face treaba şi 
nu am mai avea această grijă pe cap, adică nu ar fi nici o taxă până la 
urmă dacă ele şi-ar face treaba şi 90% ar selecta şi nu ar ajunge la groapa 
de gunoi.  

Dna Chiricheu Gabriela: Dacă îmi permiteţi, în continuare revin. Acest 
30 de lei prin hotărârea de astăzi se aplică doar pentru cei 10% de la 
compost, respectiv 25% de la staţiile de sortare care nu au cum să scadă, 
este din procesul tehnologic. Atâta este şi ţinta acolo în anexă. Dacă..., şi 
sunt de acord cu dumneavoastră, că la acest moment sunt mult mai mari 
dar, pentru diferenţă, taxa de 30, 80, 120 cât o să ajungă, se suportă din 
buzunarul operatorului staţiei.  

Dl Cionca Iustin: Bun acuma, care operator tot din buzunarul nostru îl 
ia. Dar domnul Sulincean! 

Dl Sulincean Marius: Doamnă Chiricheu, nu cred că este chiar aşa. 
Cred că ar fi foarte bine ca să îşi facă operatorul treaba..., 

Dl Cionca Iustin: De acord! Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius:..., şi să nu stabilim noi taxe noi. 
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Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, hotărârea de astăzi nu are nici o 
legătură cu funcţionarea acestor firme. Vreau să înţelegeţi un lucru. S-a 
semnat o înţelegere cu cei din Comisia Europeană, anul acesta intrăm în 
infringement, hotărârea  luată de câţiva ani. Dumneavoastră aţi dat acuma 
o ordonanţă, Guvernul PSD a dat o ordonanţă ca să nu intre România în 
infringement. Dumneavoastră acuma ce ne spuneţi, să nu respectăm 
ordonanţa? Este o lege! Noi trebuie să dăm astăzi hotărârea ca să 
executăm această lege. Înţelegeţi? Nici noi nu suntem de acord. Eu nu mi-
aş dori. Ştiţi unde se duc banii aceştia? La Ministerul Mediului. Şi evident, 
nu are rost să cosmetizăm că doamna Chiricheu vă spune că trebuie să 
plătească operatorul. Operatorul nu are alte venituri decât contractele cu 
cetăţenii. Deci, concluzia este: există o lege care prevede să colectăm 
banii aceştia de la cetăţeni prin operatori, care ajung la Ministerul Mediului 
şi banii aceştia se reîntorc în proiectul pe care tocmai l-aţi votat acuma şi 
pe care noi încercăm să accesăm o parte din bani înapoi. Restul, sigur, că 
ne convine, că nu ne convine, putem să ne plângem la partid să le spunem 
că de ce au dat ordonanţa dar, nu avem ce să schimbăm noi aici în 
Consiliul Judeţean. Nevotarea acestui proiect ar însemna că nu executăm 
o lege, ori eu vă spun, indiferent că ne place sau nu ne place această 
ordonanţă, până la urmă este rodul tuturor guvernărilor care au făcut 
înţelegea cu Comisia Europeană şi care acuma trebuie să o respectăm că 
am ajuns la scadenţă sau vom plăti pe infringement nişte amenzi care vor fi 
mult mai mari decât aceste taxe care merg încă o dată, la Ministerul 
Mediului, deci nu se duc la Uniunea Europeană. Dacă mai sunt intervenţii 
pe subiectul acesta? Vă rog!   

Dl Sulincean Marius: Dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte! Îmi 
permit să vă contrazic puţin. 

Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Sulincean Marius: Să ştiţi că noi..., cel puţin eu sunt de acord cu 

această ordonanţă care de fapt nu face altceva decât ne obligă ca să 
respectăm ceea ce am scris în proiect. Că o să facem colectare selectivă, 
că 90% din ceea ce o să colectăm nu o să ajungă la deponeu. Dar încă o 
dată vă spun, deci noi făcând acest lucru astăzi, nu facem altceva decât să 
punem o taxă nouă tot cetăţenilor Judeţului Arad care suportă până la 
urmă aceşti operatori. 

Dl Cionca Iustin: Deci dumneavoastră..., 
Dl Sulincean Marius: Numai..., 
Dl Cionca Iustin:..., sunteţi de acord cu ordonanţa...,  
Dl Sulincean Marius: Da..., 
Dl Cionca Iustin:..., dar nu sunteţi de acord cu ea!  
Dl Sulincean Marius: Ba da..., 
Dl Cionca Iustin: Asta trag eu concluzia! Păi dacă taxa spune să 

punem o taxă nouă pe cetăţeni şi să o dăm Ministerul Mediului care vreau 
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să vă aduc la informaţie pentru că nu ştiţi. Studiu de fezabilitate pentru 
proiectul de 30 de milioane pe Arad, l-a făcut tot Ministerul Mediului. Deci ei 
au stabilit regulile, noi doar le-am respectat. Dacă au fost proaste şi vă 
asigur că au fost proaste, să ştiţi că astăzi suferim din cauza aceasta, că 
decizia s-a luat la Bucureşti fără să consulte pe nimeni pe plan local. Am 
acceptat banii aceştia fără să ne gândim că vom ajunge şi în situaţia în 
care nişte operatori nu îşi fac treaba şi tu rişti să dai 30 de milioane de euro 
înapoi fără să le poţi face nimic acestor firme până în martie. În martie, 
când se termină acest proiect şi devine eligibil, deci scăpăm de riscul să 
dăm înapoi 30 de milioane de euro, putem să facem tot ce doriţi 
dumneavoastră, inclusiv rezilierea contractelor.  

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, sunt de acord cu 
dumneavoastră, proiectul a fost scris rău de la bun început. Dar să..., 

Dl Cionca Iustin: De cine? Numai să aud de cine a fost scris. 
Dl Sulincean Marius: De cineva de la Ministerul Mediului, 

dumneavoastră ne-aţi spus! 
Dl Cionca Iustin: Perfect! Perfect! 
Dl Sulincean Marius: Dar nu uitaţi că se întâmpla în anul 2009!  
Dl Cionca Iustin: Nu în 2009, mai devreme! 
Dl Sulincean Marius: Ba da, în 2009! 
Dl Cionca Iustin: Mai devreme s-a scris.  
Dl Sulincean Marius: 2008. Şi mai devreme, dacă doriţi. 
Dl Cionca Iustin: În ce an s-a scris, Gabriela? 
Dna Chiricheu Gabriela: Aşa, două mii..., începând cu date din 2006 

începând cu 2007. Vă daţi seama, a fost lungă..., 
Dl Cionca Iustin: Numai pentru corectitudinea datelor. 
Dna Chiricheu Gabriela: Semnarea...,  
Dl Sulincean Marius: Am înţeles! 
Dna Chiricheu Gabriela:..., deci contractul de finanţare..., 
Dl Sulincean Marius: Adică eraţi la guvernare la momentul respectiv. 
Dl Cionca Iustin: Eu? Da, eram prim-ministru! 
Dl Sulincean Marius: Da. Păi nu, dar ca să ne asumăm cu toţii...,  
Dl Cionca Iustin: Sigur, eu tocmai v-am spus..., 
Dl Sulincean Marius:..., greşelile Guvernului pe care le-am susţinut, 

ştiţi? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Tocmai v-am spus. Toate 

guvernările posibile din România au susţinut această lege care astăzi 
ajunge la maturitate, adică nu mai putem să o prelungim. Nu mai putem da 
vina pe un partid sau pe altul. Legislaţia aceasta a fost..., 

Dl Gligor Ioan: Aveţi grijă la uzurpare de calităţi oficiale. 
Dl Cionca Iustin:..., acceptată de toate partidele. Spre ghinionul 

dumneavoastră, PSD-ul a dat ordonanţa acuma şi trebuie să o aplicăm. Nu 
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puteţi să spuneţi ca şi membru PSD că sunteţi de acord cu ordonanţa, dar 
nu sunteţi de acord să încasăm banii care sunt prevăzuţi în ordonanţă. 

Dl Sulincean Marius: Încă o dată vă spun! Sunt de acord cu 
ordonanţa, dar operatorul dacă nu îşi face treaba nu are decât să dea 
banii. 

Dl Cionca Iustin: De unde îi dă? 
Dl Sulincean Marius: Nu..., de la el! 
Dl Cionca Iustin: De la el! Bine. 
Dl Sulincean Marius: Da. 
Dl Cionca Iustin: Ok. În regulă! Am înţeles. Bun. Noi discutăm astăzi 

nu de operator, discutăm să aplicăm o ordonanţă. Dacă aveţi intervenţii 
referitor la punctul de pe ordinea de zi? 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, discutăm de operatori, 
pentru că aceste taxe sunt încasate de la operatori. Problema este de unde 
o să încaseze mai departe operatorul banii, păi nu are decât să îşi facă 
treaba! 

Dl Cionca Iustin: Perfect! De acord! 
Dl Sulincean Marius: Dacă nu, să plătească! 
Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră. Uitaţi, şi eu sunt de 

acord. Vreţi vreun amendament? Nu. Nu aveţi amendament, zic? Nu. 
Atunci, dacă nu mai sunt intervenţii, eu vă propun să trecem la vot. Cine 
este de acord cu proiectul 29? Cine este pentru? 17 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? 10 voturi (Butunoi Adrian-
Cătălin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Purcaru Mircea, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea – consilieri judeţeni). Vă abţineţi. Am 
înţeles. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 30/2019 

privind introducerea contribuţiei pentru economia circulară în tarifele 
încasate de operatorii staţiilor construite în cadrul proiectului „Sistem de 

Management Integrat al Deşeurilor Solide în Judeţul Arad" 
 
 

Punctul 30 
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Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Colegiului 
Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad. 

 
Dl Cionca Iustin: 30. Proiect de hotărâre privind modificarea 

componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  

 
HOTĂRÂREA NR. 31/2019 

 privind modificarea componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad 

 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei unei comisii de 

specialitate a Consiliului Judeţean Arad şi pentru revocarea 
reprezentantului Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie al 
Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate Arad şi desemnarea unui alt 
reprezentant. 

 
Dl Cionca Iustin: Şi aici ajungem la punctul 32. Proiect de hotărâre 

privind modificarea componenţei unei comisii de specialitate a Consiliului 
Judeţean Arad şi pentru revocarea reprezentantului Consiliului Judeţean 
Arad în Consiliul de Administraţie al Casei Judeţene de Asigurări de 
Sănătate Arad şi desemnarea unui alt reprezentant. Articolul 1 cu vot 
deschis. Se modifică componenţa Comisiei de urbanism şi amenajarea 
teritoriului, lucrări publice, sănătate, agricultură şi protecţia mediului a 
Consiliului Judeţean Arad prin înlocuirea domnului Aurel Ardelean cu 
domnul Ion Ulici. Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări 
publice, sănătate, agricultură şi protecţia mediului a Consiliului Judeţean 
Arad modificată conform alineatului 1 va avea următoarea componenţă: 
Gheorghe Săbău, Alin Pop, Iosif Retter, Corina Crişan, Camelia Craivan, 
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Marius-Mircea Sulincean şi Ion Ulici. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? 1 vot (Ulici Ion – 
consilier judeţean). Articolul 2, alineatul 1 se revocă domnul Aurel Ardelean 
în calitate de reprezentant al Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de 
Administraţie al Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate Arad, este tot vot 
deschis. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. 
Abţineri? -. Şi la alineatul 2, care prevede că se desemnează ca 
reprezentant al Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie al 
Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate Arad, domnul Ion Ulici până la 
expirarea mandatului în curs a membrilor în Consiliul de administraţie, va 
trebui să facem un vot secret. 

Dl Cionca Iustin: Numai puţin! Sunteţi de acord să trecem şi la 
punctul 31 cu votul secret, să nu facem două..., dacă tot am schimbat 
ordinea, să facem două voturi secrete la două puncte? 

Dl Moţ Petru: Dacă am fost de acord cu schimbarea, nu am putea fi 
acuma..., 

Dl Cionca Iustin:  Da, atunci o să vă citesc şi hotărârea 31 articolul 1. 
Se desemnează doamna Crişan Corina ca reprezentant al Consiliului 
Judeţean Arad în Comitetul Director Judeţean Arad însărcinat cu 
implementarea şi monitorizarea activităţilor prevăzute în Planul Regional 
privind serviciile de sănătate din Regiunea Vest.  

Dna Lupu Silvana: Domnul Boloni, să poftiţi la vot! După votul secret, 
mai avem vot deschis pe două articole, vă rog să rămâneţi! Domnul Bozga, 
domnul Butunoi, domnul Cadar, domnul Ciceac, doamna Craivan, doamna 
Crişan, domnul Feieş, domnul Gligor, domnul Ispravnic, domnul Lucaci, 
domnul Manguci, domnul Moşneag, domnul Moţ, doamna Crişan, veniţi? 
Domnul Pădurean, domnul Pero, domnul Plaveţi, doamna Popa Garofiţa, 
domnul Purcaru, domnul Remeţan, domnul Săbău, domnul Sulincean, 
domnul Ulici, domnul Urzică.   
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Dl Plaveţi Ioan: Stimaţi consilieri judeţeni, citim procesul-verbal. 
Dl Cionca Iustin: Stimaţi colegi, vă rog să vă aşezaţi să continuăm 

şedinţa. Domnul Sulincean, lipsesc colegi de la dumneavoastră. Sunteţi 
amabil să îi chemaţi? 

Dl Sulincean Marius: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Păi domnul Săbău nu este la dumneavoastră? 
Dl Sulincean Marius: A plecat! 
Dl Cionca Iustin: A plecat? Ok. Putem începe atunci? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Plaveţi! 
Dl Plaveţi Ioan: Mulţumesc, domnul preşedinte! Proces-verbal 

încheiat azi, 31 ianuarie 2019, în urma constatării rezultatelor privind votul 
exprimat pentru desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Arad în 
Consiliul de Administraţie al Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate 
Arad, candidat domnul Ulici Ion, obţine voturi pentru 23, voturi împotrivă 2, 
voturi abţinere 1. 26 total valabil exprimate. Semnează comisia de validare. 
Drept urmare, se desemnează domnul Ulici Ion pentru a reprezenta  
Judeţul Arad în Consiliul de Administraţie al Casei Judeţene de Asigurări 
de Sănătate Arad.  

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  
 
HOTĂRÂREA NR. 32/2019 

privind modificarea componenţei unei comisii de specialitate a Consiliului 
Judeţean Arad şi pentru revocarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Arad în Consiliul de Administraţie al Casei Judeţene de Asigurări de 
Sănătate Arad şi desemnarea unui alt reprezentant 

 
 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Comitetului 

Director Judeţean Arad însărcinat cu implementarea şi monitorizarea 
activităţilor prevăzute în Planul Regional privind serviciile de sănătate din 
Regiunea Vest şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a 
acestuia. 

 
Dl Plaveţi Ioan: Şi al doilea proces verbal încheiat astăzi, 30 ianuarie 

2019, în urma constatării rezultatelor privind votul exprimat pentru 
desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean în Comitetul Director 
Judeţean Arad însărcinat cu implementarea şi monitorizarea activităţilor 
prevăzute în Planul Regional pentru serviciile de sănătate din Regiunea 
Vest, candidat doamna Crişan Corina, obţine 25 de voturi pentru, împotrivă 
nici unul, abţineri 1 vot, total 26 de voturi. Drept urmare, se desemnează 
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doamna Crişan Corina pentru a reprezenta Consiliul Judeţean Arad în 
Comitetul Director Judeţean Arad însărcinat cu implementarea şi 
monitorizarea activităţilor prevăzute în Planul Regional privind serviciile de 
sănătate din Regiunea Vest. Semnează membrii comisiei de validare. 
Mulţumesc, domnul preşedinte! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc şi eu, domnul Plaveţi! Trecem la articolul 
2 de la punctul 31 care va fi vot deschis. Se aprobă componenţa 
Comitetului Director Judeţean Arad însărcinat cu implementarea şi 
monitorizarea activităţilor prevăzute în Planul Regional privind serviciile de 
sănătate din Regiunea Vest după cum urmează: Crişan Corina, Cătană 
Constantin, Barbu Liliana, Dinu Zaharia, Dărăbanţiu Adrian, Bognar 
Levente, Florincuţa Florina, Cinghiţă Carmen şi Sârb Cristian Gheorghe. Şi 
articolul 3, se aprobă Regulamentul de organizare şi funcţionare al 
Comitetului Director Judeţean Arad însărcinat cu implementarea şi 
monitorizarea activităţilor prevăzute în Planul Regional privind serviciile de 
sănătate din Regiunea Vest, conform anexei care face parte integrată din 
prezenta hotărâre. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -.  
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat  

 
HOTĂRÂREA NR. 33/2019 

privind aprobarea componenţei Comitetului Director Judeţean Arad 
însărcinat cu implementarea şi monitorizarea activităţilor prevăzute în 
Planul Regional privind serviciile de sănătate din Regiunea Vest şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a acestuia 
  

 
Punctul 33 
Diverse. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la Diverse. Avem pe Diverse raportul pe 

care v-am spus că trebuie să îl prezint conform legii, apoi avem din partea 
doamnei Ribovici o notă privind execuţia bugetului general de venituri şi 
cheltuieli la data de 31 decembrie 2018. Dacă mai doriţi să vă înscrieţi, vă 
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rog! Butunoi, domnul Moţ, Sulincean, alte..., sper că nu vreţi să vă 
prezentaţi raportul şi dumneavoastră, aşa cum prevede legea! Alte 
intervenţii? 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă am face-o toţi, ar 
dura foarte mult, să ştiţi! 

Dl Cionca Iustin: Da, dar trebuie să o faceţi! 
Dl Sulincean Marius: Am înţeles! O să o facem, dar...,  
Dl Cionca Iustin: Văd că dumneavoastră credeţi că legile..., 
Dl Sulincean Marius: Încurajaţi-vă şi colegii ca să o facă! 
Dl Cionca Iustin: Credeţi că legile acestea sunt facultative? 
Dl Sulincean Marius: Da' de unde, domnule preşedinte! 

Dl Cionca Iustin: Alte intervenţii, dacă mai doriţi să vă înscrieţi la 
Diverse? Dacă nu mai sunt, atunci permiteţi-mi să încep. Nu vă citesc tot 
raportul, am făcut un extras. Şi aşa mi se pare cam lung, dar vreau totuşi 
să rămână..., 

Dl Butunoi Adrian: Domnul preşedinte, suntem de acord, am studiat 
materialul, nu mai pierdeţi vremea. 

Dl Cionca Iustin: Nu pierd vremea, să fim serioşi, este munca 
noastră. Trebuie să rămânem, măcar faceţi o sinteză fiecare dintre 
dumneavoastră cu ceea ce am realizat pentru că acest raport de activitate 
nu este a lui Cionca Iustin, ci este al Consiliului Judeţean şi aici sigur că fac 
parte şi cei care lucrează în subordinea noastră, dar şi dumneavoastră, 
fără votul cărora nu puteam să punem în practică aceste realizări.  

Dl Moţ Petru: Atunci mai trebuie să prezentăm şi noi raportul dacă 
acesta este şi al nostru? 

Dl Cionca Iustin: Da. Din păcate legea spune că fiecare consilier..., 
din partea mea nu îl prezentaţi, dumneavoastră luaţi amenda!     

Dl Moţ Petru: Am înţeles! Mulţumim! 
Dl Cionca Iustin: Anul 2018 a fost anul proiectelor europene pentru 

Consiliul Judeţean Arad. Continuăm astfel, pe direcţiile definite prin 
strategia pe care am enunţat-o în anul 2016, atunci când echipa de 
conducere a Consiliului Judeţean Arad îşi prelua mandatul. Este prima data 
în istoria acestei instituţii când a fost depus un număr atât de mare de 
proiecte de finanţare, majoritatea pentru accesarea fondurilor europene şi 
când sunt iniţiate proiecte de asemenea anvergură în domeniile-cheie ale 
administraţiei publice arădene, fie că vorbim de infrastructură, sănătate 
publică, servicii sociale sau cultură. Chiar dacă în urma reformelor făcute 
anul acesta am pierdut peste 11 milioane de euro de la începutul anului, iar 
din bugetul total al judeţului au fost aproximativ 45 de milioane de euro, vă 
reamintesc, din impozitul pe venit, scăderea de la 16 la 10%, cotele 
defalcate din taxa pe valoare adăugată 0, impozit pe profit 0. Această 
reformă ne-a costat foarte mult şi indiferent acuma că ne place nu ne 
place, trebuie să luptăm ca anul viitor lucrul acesta să nu se mai întâmple 
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mai ales că motivul..., sigur, păi vorbim de raport, ne lipsesc 11 milioane 
dragi colegi, din buzunar pentru anul trecut. Iar anul acesta, încă mai 
putem face ceva să nu se mai facă greşeala aceasta pentru că ştiţi foarte 
bine că banii care îţi rămân în excedent nu avem cum să îi cheltuim pentru 
că trebuie modificate nişte legi. Ca dificultăţi, trebuie să vă reamintesc şi 
problema aceasta că nu am primit bani de la Guvern cum am primit în anii 
trecuţi când a fost aceeaşi guvernare, dar trebuie să recunosc că avem o 
lege a achiziţiilor publice care a blocat întreaga administraţie din România 
şi deci..., şi am muncit foarte mult anul trecut, din păcate foarte multe 
proiecte sunt blocate în faza licitaţiilor datorită faptului că nu am reuşit să 
modificăm această lege a achiziţiilor. Şi anul acesta iarăşi ne-a prins cu un 
excedent foarte mare şi deşi banii sunt alocaţi pe diferite proiecte, nu 
putem să îi cheltuim. Să sperăm că nu vom mai merge pe propunerea de 
anul trecut ca cei care au bani în excedent să nu primească bani din TVA şi 
din impozitul pe profit. Ca aspect pozitiv, până în acest moment avem 
semnate sau în curs de semnare proiecte în valoare de 100 de milioane de 
euro doar noi, Consiliul Judeţean şi în evaluare, proiecte de peste 50 de 
milioane de euro adică, încercăm să aducem din fondurile europene banii 
pe care Guvenul nu i-a dat înapoi arădenilor. Iar rata de absorbţie a acestor 
fonduri pentru care aplicăm este de aproape 100%, de două ori mai mare 
de cât a Guvernului. Dintre domeniile administrative pe care ne-am 
concentrat în anul 2018 voi insista pe două, iar pe celelalte le veţi găsi în 
raportul amănunţit. Infrastructură rutieră. Obiectivul nostru este 
modernizarea şi reabilitatea a 300 de km de drum judeţean reprezentând 
un sfert din totalul reţelei de drumuri judeţene ale Aradului. Doar pentru 
modernizarea drumului am realizat proiecte în valoare de aproximativ 100 
de milioane de euro. Avem patru surse de finanţare: Fonduri europene, 
Programul Naţional de Dezvoltare Locală, finanţat pe Ministerul Dezvoltării, 
credite bancare şi bineînţeles bugetul Consiliului Judeţean care din păcate 
de 2 ani nu mai avem bani la investiţii, dar avem bani în excedent. Am 
depus proiecte în valoare de alte 32,5 milioane de euro care, din păcate nu 
au fost finanţate din Programul Naţional de Dezvoltare Locală. Rugămintea 
mea este, dacă puteţi să influenţaţi ca aceste proiecte aflate pe lista de 
rezervă la PNDL să fie finanţate în continuare, pentru că din opoziţie este 
greu să faci lobby să-ţi fie finanţate astfel de lucrări. Vreau să vă spun că 
unul dintre drumurile care l-am avut semnat contract cu PNDL, de acord cu 
dumneavoastră am fost să îl depunem pe fonduri europene, am obţinut 
banii din fonduri europene, iar banii economisiţi la PNDL, eu cred că ar 
trebui să îi redirijăm spre un drum din rezervă, nu cred că vă cer mare 
lucru, este o chestie de bun simţ. Mai mult, la licitaţiile pe care le-am făcut 
pentru celelalte două drumuri şi pentru cele două spitale, cei care au venit 
la licitaţie au venit undeva la 60% din fonduri. Deci şi aici avem o economie 
de 40% care ar putea să meargă spre aceleaşi drumuri, având în vedere 
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că banii aceştia au fost alocaţi pentru Judeţul Arad şi corect ar fi, dacă am 
făcut economii să se întoarcă toţi spre noi. Dacă vreţi să vă notaţi problema 
aceasta, sigur că până la urmă va fi o realizare a dumneavoastră că veţi 
putea spune în campanie că aţi făcut lobby-ul acesta aşa cum puteţi spune 
că toate proiectele pentru care s-a obţinut finanţare de la Guvern sunt 
realizarea inclusiv a Guvernului României şi dincolo de aceasta, a 
dumneavoastră ca şi consilieri judeţeni. Am finalizat lucrările de reabilitare 
a drumului judeţean care leagă Aradul de judeţul Timiş şi asigură un acces 
mai facil spre graniţa româno-sârbă Arad – Zădăreni – Felnac – Secusigiu 
şi o altă mare realizare care ar putea fi, dacă am fi lăsaţi de guvernare, 
drumul Arad – Şiria, unde am aplicat şi am câştigat un proiect european de 
32 de milioane de euro pe 60 şi ceva de km, proiect care de câteva luni de 
zile stă blocat la ANAP, Autoritatea Naţională de Achiziţii Publice şi care, 
fără acest aviz eu nu pot să organizez licitaţia de execuţie şi trece iarna...,  

Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Ce ziceţi dumneavoastră, este în subordinea 

Guvernului ANAP-ul?  
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Eu nu vreau să mă cert cu dumneavoastră, eu vă 

cer sprijinul, dacă vreţi să înţelegeţi. Deci, drumul acestea, sunteţi de acord 
că ar trebui făcut? Eu vă anunţ acum că de trei ori a fost respinsă 
documentaţia, dacă vreţi vă spun, intru..., eu nu am vrut să intrăm în detalii. 
Dacă vreţi vă spun şi de ce. Pentru că noi nu am vrut să dăm sută la sută 
din punctaj doar pe preţul cel mai mic pentru că nu mi se pare corect, am 
încercat să împărţim punctajul, să dăm 20 de puncte pentru termenul mai 
mic şi 20 de puncte pentru garanţie mai mare şi ne-au respins 
documentaţia ANAP-ul de două ori spunând că nu avem voie noi să mutăm 
sarcina reparării drumurilor pe firma câştigătoare, că este treaba noastră, a 
Consiliului Judeţean să reparăm, iar la garanţie, la modul de execuţie, la 
termen, mi-au spus că trebuie să lăsăm liberă firma să îşi facă, nu să 
impunem noi un punctaj. Mi se par abuzive, dar nu le mai discut. Mai nou, 
s-a întâmplat un lucru şi mai grav. Din dorinţa Guvernului de a reduce 
influenţa ANAP-ului asupra proiectelor de finanţare europeană care riscă 
să ajungă să nu mai poată fi finalizate în termen şi să pierdem fondurile 
europene, au dat o ordonaţă prin care spun că proiectele cu fonduri 
europene vor merge şi vor fi verificate de Ministerul Dezvoltării. Acuma eu 
am întrebat la Ministerul Dezvoltării şi dânşii îmi spun domnule, aici vorbim 
de vreo 6 luni de zile de aşteptare pentru că nu avem angajaţi, nu avem 
resursă şi până ne organizăm veţi sta pe dreapta. Asta înseamnă că stăm 
toată vara şi o să organizăm licitaţia cândva în toamnă şi drumul de Arad 
spre Buteni nu îl putem face. Evident că este nevoie de decizie politică. Şi 
încă o dată, încerc pozitiv să vorbesc cu dumneavoastră. Încercaţi să 
vorbiţi cu parlamentarii dumneavoastră, cu domnul ministru Fifor, care sunt 
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convins că are relaţiile potrivite să poată să îndrepte această..., eu nu zic 
că a fost o idee rea! Nu spun că nu mi-aş dori să existe un control din 
partea Ministerului Dezvoltării ca să ne asigure pe noi că nu vom mai 
suporta corecţii, dar trebuiau să se organizeze din timp, să nu stăm noi 
după aceste blocaje. Din păcate, anul acesta trebuie să punem bani din 
nou să reparăm drumul Şiria şi nu rezistă pentru că nu am fundaţie, pot să 
pun toată ziua plombe. Dacă nu ne grăbesc un pic să mă lase să fac 
licitaţia aceasta, iar sărim 1 an şi să nu veniţi să-mi spuneţi după aceea că 
din cauza mea nu se întâmplă. Eu mai mult decât am făcut nu am ce să 
fac. De asemnenea, vom asigura legătura localităţilor din zona 
transfrontalieră la infrastructura TEN-T, degrevând punctul de frontieră 
Nădlac prin redistribuirea traficului transfrontalier către punctele de frontieră 
alternative, legând DN 79 punctul de frontieră Vărşand cu ocolirea Oraşului 
Chişineu-Criş prin modernizarea următoarelor drumuri: Curtici – Sânmartin; 
Sânmartin – Socodor; Socodor – Nădab şi sigur, la oraşul Curtici o să 
avem şi o centură în sud-nordul oraşului de aproximativ 7 km, legând zona 
industrială cu DN 79 şi cu punctul de trecere de frontieră Vărşand. Vreau 
să vă spun că şi aici stăm de câteva luni de zile. A fost primul proiect din 
România finalizat şi nu am semnat Contractul de finanţare cu Ministerul 
Dezvoltării. Dacă puteţi să contribuiţi la urgentarea semnării proiectului, vă 
rog să o faceţi. Dacă nu, aşteptăm până semnăm proiectul, doar că până 
când nu se semnează proiectul şi am certă suma, nu putem da drumul la 
licitaţie şi pierdem până la urmă tip din viaţa noastră, a tuturor. Cred că toţi 
aveţi interesul să facem drumurile acestea. Modernizăm drumul judeţean 
Sânpetru German-limită de judeţ Timiş, este aceeaşi sursă de finanţare, 
POR. Drumul judeţean Pîncota – Seleuş, după cum ştiţi lucrarea este în 
curs şi pentru că am văzut foarte multe luări de poziţie, vreau să vă spun 
că este predată constructorului şi constructorul repară pe banii lui orice 
deficienţă apare, stratul de uzură se va turna anul viitor şi vă garantez că 
dacă lucrarea nu este de calitate nu facem recepţia şi nu plătim. Eu nu mai 
permit lucrări de proastă calitate. Am luat act de ceea ce a spus domnul 
Ispravnic şi am solicitat nişte buletine. Dacă firmele care le-au dat mint sau 
fac falsuri, este răspunderea lor. Eu nu pot să fac mai mult decât am făcut. 
Să dea Dumnezeu să nu aveţi dreptate, domnul Ispravnic, dar dacă se va 
întâmpla să fie cum spuneţi dumneavoastră la recepţia finală, vă garantez 
că nu o să facem plăţi pentru o lucrare proastă şi fac o paranteză acuma, la 
fel se va întâmpla şi cu firma domnului Palcu, cu deszăpezirea. O lucrare 
proastă, nu trebuie plătită! Eu nu am alte pârghii. Nu pot să reziliez 
contractul în plină iarnă pentru că rămânem cu drumurile înzăpezite şi ştiţi 
asta. Ce pot să fac, să nu decontez lucrările prost executate sau 
neexecutate şi de aceea şi ieri am avut o întâlnire cu reprezentanţii 
dânşilor. Nu se poate să te duci..., noi avem GPS pe maşini şi tu te duci cu 
maşina, eu văd că ai circulat şi ai făcut km, dar ţi lama sus sau nu împrăştii 
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sarea sau nu pui formula care ar trebui. Şi cred că problemele acestea le 
aveţi şi dumneavoastră la drumuri, domnul Ispravnic şi aici ţine de 
seriozitatea firmei şi noi nu prea avem instrumente în afară de plata acestor 
facturi. Vă garantez că nu plătim şi în al doilea rând, anul acesta expiră 
contractul încheiat de pe vremea fostei administraţii, o să încercăm să 
schimbăm condiţiile şi să punem acolo cât mai multe condiţii care să ne 
favorizeze pe noi şi nu firma, aşa cum s-a întâmplat până acuma pentru că 
după ce dai o dată un contract şi sunt condiţiile în caietul de sarcini, este 
foarte greu să le mai schimbi. Până atunci, o să vă rog să aveţi încredere şi 
credeţi-mă că niciodată nu am avut organizat funcţionarii publici atât de 
bine ca şi anul acesta, încât oamenii aceştia după ce îşi termină serviciul o 
iau pe toate şoselele judeţului să verifice dacă firma îşi face treaba. Mi se 
pare chiar nedrept pentru un funcţionar public să meargă să verifice o firmă 
pe care tu o plăteşti pentru un serviciu. În mod normal, ar trebui să existe o 
reputaţie a firmei şi tu să ţi la reputaţia aceea, nu să încerci tot timpul să 
forţezi mâna administratorului să îţi mai dea câteva maşini. Atâta timp cât 
cele 24 de maşini îmi solicită bani pentru staţionare, este evident că nu s-a 
acţionat cu toate şi atunci nu poţi să îmi ceri 30 cât prevede maxim 
contractul. Am făcut o paranteză pentru că este un subiect şi ţin să vă spun 
şi poziţia noastră. Am văzut că domnul Butunoi mă somaţi public să..., eu 
m-am şi urcat în maşină să plec să vă deszăpezesc drumul, numai am vrut 
să vă spun ca să înţelegeţi. Preşedintele..., 

Dl Butunoi Adrian: Poate aţi mers pe alt traseu, că nu ne-am întâlnit 
din păcate! 

Dl Cionca Iustin: Nu v-am..., nici nu trebuie să vă întâlniţi cu mine! 
Dl Butunoi Adrian: A, intenţia a fost doar. Sau..., 
Dl Cionca Iustin: V-aţi obişnuit cu alţi preşedinţi. Haideţi să vă spun. 
Dl Butunoi Adrian: Nu...,  
Dl Cionca Iustin: Un preşedinte..., 
Dl Butunoi Adrian:..., m-am obişnuit cu preşedintele Consiliului 

Judeţean, care sunteţi dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi!  
Dl Butunoi Adrian: Da, poftiţi! 
Dl Cionca Iustin: Vă spun acuma ca să auziţi aici. Un preşedinte nu 

poate fi pe tot parcursul a 1.200 de km zi şi noapte, mai ales că la 
dumneavoastră a fost şi viscol, să ştiţi. Iar atunci când viscoleşte, nu vreau 
să iau apărarea firmei, dar nu are ce să facă. Da? Lucrurile acestea trebuie 
să le înţelegeţi. Când viscoleşte trebuie să aşteptăm să se oprească 
viscolul, la fel ca şi cu ninsoarea. Sunt nişte reguli aici. Nu pot să ţin o 
maşină acolo pe acei 200 de metri unde se depune la dumneavoastră la 
Semlac, să stea acolo lângă aceia să cureţe încontinuu. Vreau să înţelegeţi 
şi ce se poate cere de la o firmă cerem şi când înţelegem că nu se poate, 
să fim înţelegători. Dacă dumneavoastră credeţi că eu trebuia să mă duc 
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atunci noaptea să curăţ că mă somaţi dumneavoastră, aţi greşit! Nu am 
cum să mă duc! Nici dumneavoastră nu puteţi să curăţaţi toate drumurile 
din judeţul acesta. Şi să avem grijă cu populismul acesta că nu este bun, 
că până la urmă o să vă ceară oamenii să mergeţi toţi consilierii la 
deszăpezire. Nu cred că acesta este..., 

Dl Butunoi Adrian: Nici o problemă..., 
Dl Cionca Iustin: Nu cred că aceasta este misiunea noastră. 
Dl Butunoi Adrian: Îmi permiteţi şi mie vă rog frumos? 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin să îmi termin raportul. Rugămintea mea 

este să înţelegeţi că noi reprezentăm o instituţie care a semnat un contract 
cu un operator şi operatorul trebuie să îşi facă treaba. Şi dacă puneţi 
presiune, puneţi pe firmele care nu îşi fac treabă, nu pe noi ca şi consilieri 
judeţeni sau pe mine ca preşedinte. Bun. Mai departe, drumul judeţean 
Nădlac – Peregu Mare. Aşa cum am spus, ne dorim să construim un pod 
nou peste Mureş, să realizăm ultimul tronson din centura de Est a 
Municipiului Arad, ceea ce reprezintă unul dintre cele mai mari proiecte de 
infrastructură din Judeţul Arad, un proiect aproximativ de 37 de milioane de 
euro care este la Ministerul Dezvoltării. Aşteptăm să semnăm contractul, 
mai avem încă câteva drumuri acolo pe POR. Acesta este în funcţie de 
economiile care se fac pe acest proiect. De asemenea modernizăm drumul 
judeţean limită Judeţ Timiş – Cuveşdia – Lipova, reabilităm drumul 
judeţean DN 79 – Mişca – Vânători – Satu Nou – Apateu – Berechiu. Dacă 
ne ajută să dăm bani de la PNDL bine, dacă nu, va trebui să folosim bani 
de la noi sau să luăm un credit. Modernizăm drumul judeţean Dorobanţi – 
Macea şi drumul judeţean Pecica – Turnu care sunt şi licitate deja. În 
octombrie 2017, în plenul Consiliului Judeţean Arad, s-au votat indicatorii 
tehnico-economici pentru drumurile judeţene Sintea Mare – Şepreuş şi 
Gurahonţ – Buteni, pe care le modernizăm dintr-un credit bancar. Prin 
PNDL modernizăm drumurile Sânmartin – Olari – Caporal Alexa şi Bârsa – 
Moneasa – limită de judeţ Bihor. Acuma o să mă iertaţi că nu am venit cu 
harta cum vine domnul Bîlcea să vă arate drumurile acestea, dar sper că 
le-aţi reţinut, dacă nu, le aveţi în raportul meu. Pe sănătate publică. După 
cum ştiţi, realizăm cele mai mari investiţii în sistemul de sănătate publică 
din Judeţul Arad. În urma acestora, suma adusă de Consiliul Judeţean 
Arad pentru modernizarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă va depăşi 
90 de milioane de euro. Am început construcţia la trei spitale noi. Sunt 
licitate, cum vine vremea bună la Psihiatrie şi la Oncologie se încep 
lucrările. La complexul de Pediatrie, Obstetrică Ginecologie şi toate 
specialităţile care ţin de copii, acolo suntem trecuţi în lista sinteză a 
Ministerului şi aşteptăm hotărârea de Guvern, nu ştiu dumneavoastră dacă 
aveţi alte informaţii, noi avem informaţia că sunt patru obiective în România 
care vor fi finanţate direct de către Guvern prin CNI şi unul dintre ele este 
acest complex. O să vă rog să faceţi lobby mai departe pentru susţinerea 
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acestui proiect. Cred că este mai important decât spitalul de la Lipova. În 
anul 2018, datorită parteneriatului şi colaborării dintre Consiliul Judeţean şi 
Primăria Arad, Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad a fost dotat putem 
spune săptămânal cu câte un aparat medical nou şi modern. Datorită 
strategiei noastre de dezvoltare a sănătăţii publice şi a parteneriatelor cu 
Facultatea de Medicină şi ONG-urile, astăzi, la Arad, funcţionează secţii 
care sunt printre cele mai moderne din România: UPU, care urmează să 
mai primescă încă o finanţare pe fonduri europene, care astăzi deserveşte 
aproximativ 200 de pacienţi pe zi, Hematologia, Pediatrie Infecţioase, 
Chirurgie şi noul spital TBC, care este singurul spital din România finanţat 
vreodată integral din fondurile Consiliului Judeţean şi aceasta ar trebui să 
vă lăudaţi cu toţii pentru că este rezultatul mai multor administraţii nu este 
numai a noastră, dar pe mandatul nostru s-a finalizat. În conformitate cu 
prevederile legale menţionez că am coordonat activitatea legată de 
patrimoniul judeţului prin intermendiul Direcţiei Tehnice-Investiţii Serviciul 
Administrarea Domeniului Public şi Privat realizând printre altele 
următoarele activităţi: efectuarea inventarierii anuale a bunurilor care 
alcătuiesc domeniul public şi privat judeţean împreună cu reprezentanţii 
instituţiilor care au în administrare sau în concesionare bunuri din domeniul 
public al judeţului în conformitate cu ordinul Ministrului Finanţelor pentru 
aprobarea normelor privind organizarea şi efectuarea inventarierii 
elementelor de natura activelor, datoriilor şi capitalurilor proprii. Întabularea 
unor imobile în cartea funciară, notări, radieri, drept de administrare, 
contracte de comodat, schimbare destinaţii imobile, din păcate am rămas 
cu bani necheltuiţi pentru că este foarte greoaie procedura, dar continuăm 
şi anul acesta pentru că este inadmisibil ca, Consiliul Judeţean la 28 de ani 
de la Revoluţie sau câţi au trecut, să nu avem averea înscrisă pe numele 
nostru, să avem încă drumuri judeţene care nu sunt în proprietatea 
Consiliului Judeţean. Întocmirea evidenţei tehnice a patrimoniului public şi 
privat al Consiliului Judeţean Arad, majorarea patrimoniului public ca 
urmare a reevaluării statuilor din cadrul Complexului statuar în aer liber 
platoul Căsoaia din patrimoniul Consiliului Judeţean Arad şi administrarea 
directă a Centrului Cultural Judeţean Arad. Activităţile detaliate le veţi găsi 
pe pagina de internet a instituţiei noastre. Vă mulţumesc! Doamna Ribovici, 
vă rog să prezentaţi..., sau dacă doriţi..., doriţi explicaţii suplimentare sau 
este suficientă hârtia care o aveţi în faţă? Domnul Moţ!  
 Dl Moţ Petru: Am citit cu interes bineînţeles ca de fiecare dată, 
apreciind eu întotdeauna munca doamnei director care este o profesionistă 
deosebită, vreau doar să îi adresez două întrebări, dar nu dumneai, 
dumneavoastră mai degrabă sau două lămuriri. Anume, mă interesează 
două cifre aici, două cifre procentuale 84,13%, aceasta fiind gradul de 
colectare. Întrebarea ar fi de ce este aşa de scăzut, în condiţiile în care din 
ce reţin eu, anii trecuţi era peste 90%, chiar aproape de 100%. Care ar fi 
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explicaţia pentru această cifră? Şi a doua cifră este 56,74%, ceea ce 
vizează cheltuielile efectiv efectuate din ceea ce s-a aprobat. Aş dori 
explicaţii pe aceste cifre. Mulţumesc! 

Dna Gheorghina Ribovici: Nu am reuşit să cheltuim toţi banii din 
buget, în principal datorită celor de achiziţie publică şi..., încasarea de 
84,13% din veniturile totale de 300 de milioane de lei sunt incluse şi 
veniturile estimate din contractul (neinteligibil). Un buget este format din 
bugetul local,  bugetul creditului şi bugetul fondului nerambursabil. Nu am 
cheltuit..., 

Dl Moţ Petru: Anul trecut cât am avut gradul de colectare? 
Dna Gheorghina Ribovici: Tot undeva la vreo..., (neinteligibil) la sută. 

Nu vorbim de bugeturile proprii. Vorbim de toate (neinteligibil)..., 
Dl Moţ Petru: Vorbim de gradul de colectare. Aici este cifra pe grad 

de colectare. 
Dna Gheorghina Ribovici: Deci, nu are..., deci încă o dată. Veniturile 

bugetului au fost încasate (neinteligibil)...,  la sută, care venituri nu s-au 
încasat (neinteligibil)...,  contul de execuţie şi vă pot explica detailat la care 
capitole nu s-au încasat. La veniturile din fondurile nerambursabile este 
normal că am încheiat pe finele anului contractele de finanţare, unul singur 
este din două mii..., două sunt din 2017, deci nu s-au încasat, nu s-au 
realizat toate veniturile pentru că nu am reuşit să cheltuim toate veniturile. 
Creditul după cum ştiţi, din creditul aprobat nu am reuşit să facem plăţi 
datorită faptului că nu am avut finalizate lucrări ca să putem plăti, de aceea 
veniturile sunt încasate la nivel de 84%    

Dl Cionca Iustin: Deci numai puţin ca să dăm un exemplu concret ca 
să se înţeleagă. 

Dl Moţ Petru: Nu. Am întrebat, eu am înţeles! Eu am întrebat eu am şi 
înţeles.  

Dl Cionca Iustin: Dar poate…, colegii. 
Dl Moţ Petru: A, pentru colegi, da, nu este nici o problemă. 
Dl Cionca Iustin: Deci, dacă noi avem alocat la începutul anului bani 

din surse proprii pentru..., să zicem un drum judeţean. 
Dl Moţ Petru: Achiziţia de autobuze, să zicem.  
Dl Cionca Iustin: Nu..., sau şi achiziţia de autobuze şi după aceea nu 

mă lăsaţi să le cumpăr, rămân bani la sfârşitul anului, dacă tot mi-aţi dat 
exemplu. 

Dl Moţ Petru: Am înţeles că s-au votat, totuşi. 
Dl Cionca Iustin: Poftiţi? 
Dl Moţ Petru: Eu am lipsit la şedinţă, dar am înţeles că s-a votat. 
Dl Cionca Iustin: Ce s-a votat? S-au votat cele ce trebuie să le 

transferăm la CTP, cu condiţia să nu le mai cumpăr celelalte 7.  
Dl Moţ Petru: Nu am fost la şedinţă, nu am înţeles această condiţie 

de nicăieri. 
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Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, vă rog frumos să îi comunicaţi 
colegului dumneavoastră când lipseşti..., 

Dl Moţ Petru: Lăsaţi că o să citesc procesul verbal. Nu, nu, nu, lăsaţi! 
Dl Sulincean Marius: Dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte! Dar ce 

bine era dacă cele zece autobuze erau noi de la început, probabil 
cheltuiam şi banii şi nu aveam exdecent. 

Dl Cionca Iustin: Aveţi dreptate! Ce bine era dacă erau noi! Ce bine 
era dacă aveam noi bani! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, revenim...,  
Dl Moţ Petru: Să revenim. 
Dl Cionca Iustin:..., la punctul acesta de pe ordinea de zi. Este..., nu 

ştiu, este suficient de clar ce v-a spus..., 
Dl Moţ Petru: Da, doar o singură întrebare. Este posibil ca acest grad 

de colectare să ne afecteze în sens negativ la formula bugetară pe acest 
an? 

Dna Gheorghina Ribovici: Nu. Nu.  
Dl Moţ Petru: În regulă, mulţumesc! 
Dna Gheorghina Ribovici: Veniturile proprii au fost realizate 103%. 
Dl Moţ Petru: Ok. În regulă!  
Dl Sulincean Marius: Aş avea şi eu o întrebare având în vedere că 

am văzut gradul de colectare şi că avem din nou excedent destul de mare. 
Excedentul o să ne afecteze la bugetul pe anul acesta? 

Dna Gheorghina Ribovici: Nu ştiu cum apare legea bugetului de stat. 
Dl Cionca Iustin: Depinde de dumneavoastră, vă răspund eu! 
Dl Sulincean Marius: În niciun caz..., 
Dl Cionca Iustin: Dacă terminaţi..., 
Dl Sulincean Marius: În niciun caz de mine, domnul preşedinte. 
Dl Cionca Iustin: Dacă..., ba da. 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, în niciun caz. 
Dl Cionca Iustin: De aceea faceţi politică..., 
Dl Sulincean Marius: Ştiţi cât depinde de mine? Cât a depins de 

dumneavoastră în 2009 înscrierea proiectului Master-plan deşeuri Judeţul 
Arad, cam în aceeaşi măsură. 

Dl Cionca Iustin: Asta este grav! Eu aş vrea să depindă de 
dumneavoastră pentru că trebuie să înţeleagă fiecare ministru care ajunge 
în Guvernul României, indiferent de culoare că nu ajunge acolo fără voturi, 
iar dumneavoastră munciţi aşa cum muncim şi noi în altă echipă să ajungă 
ei acolo şi normal ar fi după ce ajung acolo să ne asculte. Întrebarea este 
de ce niciodată în istoria României nu a venit cineva cu o idee de aceasta, 
hai să luăm banii de la administraţiile care au bani în excedent şi aţi fost 
mulţi ani PSD-ul la guvernare. Niciodată nu v-aţi gândit la asta! Şi eu vă 
spun că au pierdut şi primari de-ai dumneavoastră şi preşedinţi de Consiliul 
Judeţean. Deci, aici nu a fost o măsură împotriva PNL-ului. A fost o măsură 
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împotriva celor care au avut bani în excedent. Şi acuma dumneavoastră 
ştiţi că fiecare leuţ care l-am pus în excedent anul acesta s-a făcut cu votul 
dumneavoastră, unanimitate. Nu există că unii am votat aşa, unii invers. Ce 
era să faceţi..., domnul, nu daţi din cap că vă arat hotărârile. La toate..., 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin:..., la toate hotărârile privind începerea unor lucrări 

noi..., 
Dl Sulincean Marius: Corect, aşa este, am fost de acord. 
Dl Cionca Iustin:..., pentru care am alocat bani din excedent, am avut 

şi votul dumneavoastră.  
Dl Gligor Ioan: Şi nu vă pare bine (neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Ba da, îmi pare bine..., 
Dl Sulincean Marius: Domnul preşedinte! 
Dl Cionca Iustin:…, dar mi-ar părea bine să îmi dea şi din cotele 

defalcate din taxa pe valoarea adăugată colectată din Judeţul Arad şi nu 
cred că nu gândiţi ca mine, doar trebuie să aveţi curajul să spuneţi acolo la 
Bucureşti. 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi!  
Dl Cionca Iustin: Vă rog, vă rog. 
Dl Sulincean Marius: V-am ascultat cu interes Raportul de activitate şi 

am înţeles că aţi declarat în Raportul de activitate că anul trecut a fost anul 
fondurilor europene după care, am auzit enumerând obiectivele de investiţii 
realizate sau doar finanţate din Judeţul Arad de către Consiliul Judeţean, 
de foarte multe ori am auzit PNDL şi Ministerul Dezvoltării. Nu este nici o 
problemă, este bine şi aşa. La un moment dat, aţi atins un obiectiv de 
investiţii spuneaţi trei spitale. Ştiu de două şi într-adevăr îl avem pe cel de-
al treilea, Spitalul Pediatrie pe care cu toţii ni-l dorim. Cred că de la început 
am manifestat un interes deosebit pentru această investiţie, dacă vă 
amintiţi, am avut o discuţie chiar la momentul la care ne pregăteam ca să 
accesăm fondurile transfrontaliere şi chiar ne doream la momentul 
respectiv ca aceste fonduri să meargă spre spitale. Până la urmă am 
hotărât să meargă pe durmuri, este bine şi aşa. Probabil că ar trebui ca să 
mai discutăm vizavi de această investiţie, eu nu ştiu de unde aveţi 
dumneavoastră informaţia că vor fi finanţate de Guvernul României prin 
Compania Naţională de Investiţii patru obiective de investiţii atât de mari. 
Deci, discutăm de un spital care ar costa după estimările noastre, cred că 
avem un studiu de fezabilitate, nu ştiu, eu nu l-am văzut, undeva la 40 de 
milioane de euro în situaţia în care, din ce ştim noi în fiecare an Compania 
Naţională de Investiţii are pentru investiţii în jur de până în o sută de 
milioane de euro. Nu că nu ne dorim dar, domnule preşedinte, greu de 
crezut Compania Naţională de Investiţii va finanţa un proiect atât de mare. 
Din moment ce avem o sută de milioane la nivel naţional, şi nu încerc să 
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fac politică, chiar încerc ca să discutăm, dacă doriţi putem ca să mai 
discutăm pe chestiunea respectivă şi în afara şedinţelor.  

Dl Cionca Iustin: Sigur! Sigur! 
Dl Sulincean Marius: Avem deschidere, dar nu pentru a o trata politic. 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu. Informaţiile le am de la Guvernul României 

că să ştiţi, eu nu pun bariere între mine şi miniştrii dumneavoastră. 
Dl Sulincean Marius: Deci domnule preşedinte, încă o dată vă spun, 

chiar luna trecută am fost din nou la Compania Naţională de Investiţii mi s-
a reconfirmat că anul trecut au avut bugetul undeva la o sută de milioane 
pentru investiţii, aproape o sută de milioane şi se aşteptau ca anul acesta 
având în vedere că au de construit acele stadioane care or să mănânce 
foarte mulţi bani din bugetul Companiei Naţionale de Investiţii, or să aibă 
chiar puţini, mai puţin, în jur de 90. Încă o dată vă spun, nu că nu ne-am 
dori, nici nu ştiu în ce fază sunteţi cu proiectul, adică nu ştiu. A ajuns..., 

Dl Cionca Iustin: Îmi daţi voie să vă spun? 
Dl Sulincean Marius: A ajuns un studiu de fezabilitate la Compania 

Naţională de Investiţii? Este în analiză? A mai fost cineva să vadă de el? 
Înţelegeţi?  

Dl Cionca Iustin: Aţi încheiat intervenţia? 
Dl Sulincean Marius: Deci totuşi 40 de milioane, cam mult. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Pot să vă răspund? 
Dl Sulincean Marius: Dacă doriţi! 
Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Sulincean Marius: Aş mai avea câteva..., 
Dl Cionca Iustin: Păi, bun..., 
Dl Sulincean Marius:..., lucruri de spus dacă doriţi să mă lăsaţi până 

la final, puteţi să îmi răspundeţi la final, că am ascultat cu interes ceea ce 
spuneaţi dumneavoastră. 

Dl Cionca Iustin: Da, vă ascult, vă ascult, nici o problemă. 
Dl Sulincean Marius: În acelaşi timp, da, avem trei drumuri..., am 

avut, că am renunţat la unu. Trei drumuri judeţene finanţate prin Programul 
Naţional de Dezvoltare Locală şi două spitale. Spuneaţi în ce..., acum, 
înainte de a vorbi eu că ar fi bine dacă noi am merge ca să facem lobby 
pentru Judeţul Arad ca să avem finanţări în judeţ, că până la urmă cu toţii 
am fi mândri de acest lucru şi că am putea să spunem politic că noi am 
făcut lucrul respectiv. Noi nu spunem că noi am finanţat cele trei drumuri 
judeţene şi acele două spitale, le-a finanţat Guvernul României. Aţi 
renunţat la un moment dat la finanţare pe un drum judeţean pentru că aţi 
zis că trece pe fonduri europene. Şi fondurile europene chiar dacă mergeţi 
pe POR tot la Ministerul Dezvoltării o să mergeţi pentru finanţări că până la 
urmă, acolo ajung toate. Spuneaţi de Arad – Şiria şi sunt de acord cu 
dumneavoastră. Într-adevăr este foarte greoaie procedura la ANAP, mai 
ales atunci când ne încăpăţânăm, domnule am scris ceva..., mai înainte,  
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puţin mai înainte îmi spuneaţi că legea este lege, ne convine, nu ne 
convine, trebuie să o respectăm, Să ştiţi că la fel era şi legea bugetului 
care apăruse în 2017 şi care încă nu este abrogată. Probabil că din nou o 
să avem probleme datorită acelui excedent. Acestea sunt regulile după 
care jucăm. Tot dumneavoastră spuneaţi ne convine, nu ne convine, 
trebuie să respectăm legea. 

Dl Cionca Iustin: Dar cine face legea? 
Dl Sulincean Marius: Încă o dată vă spun, domnule preşedinte. Legea 

o fac colegii noştri şi ai dumneavoastră.  
Dl Cionca Iustin: Şi eu v-am rugat să ne spuneţi care este punctul 

dumneavoastră de vedere, dacă îl susţineţi. Dacă nu..., 
Dl Sulincean Marius: Am spus! Dar am spus! 
Dl Cionca Iustin: Spuneţi-le să ne taie banii. 
Dl Sulincean Marius: Am spus! Este o procedură greoaie.  
Dl Cionca Iustin: Schimbaţi-o! 
Dl Sulincean Marius: Inclusiv legea achiziţiilor publice! Am spus-o 

încă din campania electorală..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Trebuie să o schimbaţi nu să o 

spuneţi. 
Dl Sulincean Marius:..., din 2016 când nu eraţi de acord! Domnule 

preşedinte, încă o dată! Sunt consilier judeţean, nici măcar preşedinte al 
Consiliului Judeţean. O spun de câte ori am ocazia ca să o fac că nu este 
bună. De fiecare dată mi se dă dreptate la nivel declarativ. Cu toţii suntem 
de acord că legea achiziţiilor publice este o lege greoaie. Dar, în acelaşi 
timp, nu pot să nu mă uit către alte Consilii Judeţene care îşi realizează 
investiţiile pe aceeaşi lege, care îşi trec proiectele de ANAP. 

Dl Cionca Iustin: Cum fac? Daţi-mi secretul! 
Dl Sulincean Marius: Nu ştiam, uitaţi, eu acuma...,  
Dl Urzică Cristian: (Neinteligibl). 
Dl Sulincean Marius: Păi acuma asta este. Am ajuns ca să le 

discutăm aici dacă le discutăm. Dacă nu...,  
Dl Urzică Cristian: Este o discuţie tet-a-tet (neinteligibil). 
Dl Sulincean Marius: Am înţeles! Domnule preşedinte, ca să închei. A 

fost un adevărat scandal în Consiliul Judeţean, când colegul nostru Cristian 
Ispravnic a venit cu un buletin de analiză de pe drumul Pîncota – Seleuş, 
ca să ajungeţi acuma să ne daţi dreptate, să spuneţi da, într-adevăr 
lucrarea de acolo..., 

Dl Cionca Iustin: Aşa aţi înţeles dumneavoastră, că v-am dat 
dreptate? 

Dl Sulincean Marius: Păi aţi spus că domnul Ispravnic a avut 
dreptate! Am şi notat, să ştiţi! Şi că solicitaţi buletine de analiză pe Pîncota 
– Seleuş. Păi chiar vă rog ca să o faceţi pentru că acele trei buletine cu 
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care venea colegul dumneavoastră domnul vicepreşedinte Bîlcea, nu erau 
buletine de analiză, erau ceva..., 

Dl Cionca Iustin: Nu. Al dumneavoastră nu era buletin de analize, dar 
mă rog. 

Dl Sulincean Marius: Am înţeles. Nu o să fim de acord, putem să ne 
contrazicem până mâine. Acum era bun, dar drumul este cum este. Adică 
drumul nu este bun! O să închei aici..., 

Dl Butunoi Adrian: Te chem pe tine Cadar să mă deszăpăzeşti. 
Dl Sulincean Marius:..., pentru că domnii colegi au avut toată 

răbdarea cu domnul preşedinte care tocmai îşi expusese Raportul de 
activitate şi am dat dovadă de decenţă, l-am ascultat, chiar dacă nu am fost 
de acord întru-totul cu el, nu am vociferat. O să închei aici, dar dacă doriţi, 
pe ceea ce spuneaţi dumneavoastră mai înainte putem ca să discutăm, 
domnule preşedinte dar, nu cred că dacă tratăm aceste chestiuni în 
continuare, la nivel politicianist nu o să ne realizăm obiectivele de investiţii 
şi vom suferi toţi pentru că toţi suntem locuitori ai Judeţului Arad şi dacă îmi 
permiteţi, am vorbit mai mult. Nu pentru asta mă înscrisesem la cuvânt, 
eram curios ca să ştiu şi profit de faptul că este aici domnul Moşneag, în ce 
fază suntem cu..., nu văd un motiv de râs pentru că nu am de gând ca să 
atac pe nimeni, pur şi simplu vreau să pun o întrebare. Am înţeles că o să 
avem curse de pe Aeroportul Arad, curse Tarom. Dacă puteţi să ne 
spuneţi, or să opereze? Nu or să opereze? Vin, nu vin? Câte curse or să 
fie? 

Dl Cionca Iustin: Numai un pic, domnul Moşneag, aşteptaţi că trebuie 
să îi răspundem domnului Sulincean la toate lucrurile care le-a spus aici 
pentru că nu sunt corecte. Deci, în primul rând, dumneavoastră vorbiţi de o 
sumă de 40 de milioane de euro care rezultă dintr-un studiu de 
prefezabilitate. Da? Valoarea totală o să aflăm când va fi gata proiectul 
tehnic adică când vor veni cei de la CNI şi o să ne spună exact cât costă. 
Poate fi mai puţin sau mai mult. Apoi, trebuie să discutăm şi pe istoric. 
Haideţi să vedem la licitaţiile care s-au făcut cu cât s-a câştigat până 
acuma şi vă spun eu, media este 50-60%. Deci nu va fi vorba de 40 de 
milioane de euro şi cu atât mai puţin anul acesta. Un astfel de obiectiv se 
construieşte în câţiva ani, domnul Sulincean. S-ar putea ca noi anul acesta 
să facem proiectul tehnic, să nu facem nici licitaţia, să nu cheltuim nici un 
leu. Pe mine mă interesează ca Guvernul României să aloce banii pentru 
proiectare tehnică şi un pic pentru execuţie, în cazul în care merge atât de 
repede să dăm drumul la licitaţie. Apoi, urmează licitaţia care se stabileşte 
pe câţiva ani de zile. Păi dacă noi am dat..., nici nu mai ştiu, doi ani jumate 
sau cât am dat pentru spitalele acestea mici, cât credeţi că o să coste un 
spital cu atâtea etaje şi de anvergura celui pe care vrem să îl facem acolo? 
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Dl Sulincean Marius: Totuşi nu pot ca să..., încă o dată. Procedura la 
CNI e..., într-adevăr, aţi făcut o solicitare care a apărut în lista sinteză, 
după care vă duceţi cu un studiu de fezabilitate care trece..., 

Dl Cionca Iustin: Nu mă duc, domnul..., nu cunoaşteţi proiectul. 
Dl Sulincean Marius: Ascultaţi-mă!  
Dl Cionca Iustin: Păi eu vă ascult, dar nu..., 
Dl Sulincean Marius: După care, vă duceţi cu un studiu de 

fezabilitate..., 
Dl Cionca Iustin: Nu mă duc. 
Dl Sulincean Marius:…, care trece de o comisie tehnico-economică, 

după care faceţi proiectarea. 
Dl Cionca Iustin: Am trecut de comisia aceasta cu studiu de 

prefezabilitate. Suntem în lista (neinteligibil).  
Dl Sulincean Marius: Comisia tehnică..., nu domnul preşedinte, în 

lista sintezei intră toate solicitările. Eu nu ştiu cine vă spune lucrurile 
acestea! 

Dl Cionca Iustin: Legea îmi spune! Noi am făcut..., 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, încă o dată! După ce 

ajungeţi în lista sinteză, mergeţi cu un studiu de fezabilitate care trece de o 
comisie tehnico-economică CNI. Proiectul fiind atâta de mare, o să treacă 
şi de o comisie tehnico-economică la Ministerul Finanţelor, după care, 
merge într-o comisie tehnico-economică la Ministerul Dezvoltării, după 
care, treceţi la proiectare.  

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Domnul preşedinte,  
Dl Cionca Iustin: Ascultaţi-mă! 
Dl Sulincean Marius: Ne contrazicem, pe ce? 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin! Ascultaţi-mă! Că mi-aţi dat banii, v-am 

citit aici ce prevede legea. Nouă ne-a cerut doar un studiu de 
prefezabilitate, ceea ce am şi făcut. Din momentul acela, nu mai este 
treaba noastră. Poate cu primăriile joacă altfel. Eu vă spun regulile pe care 
ni le-au spus nouă. Ei au spus că noi nu mai avem nimic de făcut decât să 
le predăm amplasamentul. Tot, de la studiu de fezabilitate până la execuţie 
se ocupă ei. Dacă se schimbă datele, eu vă anunţ, dar eu vă spun 
deocamdată ce ne-au cerut. Eu lucrez oficial, am date, am adrese. 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, încă o dată! A mai fost 
cineva ca să vadă ce se întâmplă...,  

Dl Cionca Iustin: Bineînţeles! 
Dl Sulincean Marius:..., cu proiectul acesta la Compania Naţională de 

investiţie? 
Dl Cionca Iustin: Mergem o dată la două, trei săptămâni. 
Dl Sulincean Marius: Şi ce vi se spune? În ce fază este? 
Dl Cionca Iustin: V-am spus! Tocmai v-am spus ce ni se spune.     
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Dl Sulincean Marius: Păi încă o dată vă spun..., 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Sulincean..., 
Dl Moşneag Ovidiu: Domnul preşedinte, vă propun să mergeţi 

împreună şi atunci o lămuriţi, cu siguranţă şi gata! 
Dl Cionca Iustin: Eu nu am nimic împotrivă, dar să nu credeţi că o să 

îi spună altceva la domnul Sulincean. Acuma..., şi mai vreau să vă mai 
spun un lucru că aţi amintit PNDL finanţat de Guvern. Aş vrea să încetăm o 
dată cu povestea aceasta, cu finanţatul de Guvern. Guvernul nu finanţează 
nimic pe PNDL. PNDL este un împrumut luat de Guvern în numele nostru. 
Poate o să îl plătească alte partide când vor fi la guvernare creditul acesta. 
Dumneavoastră nu daţi niciun ban. Ştiţi ce mă interesează să daţi 
dumneavoastră? Banii care îi colectaţi de la arădeni în cursul anului, să ne 
daţi din banii aceia ceva că eu nu ştiu unde dispar. Nouă ne tot scoateţi 
ochiul cu PNDL-ul acesta care de fapt este un împrumut pe termen lung. 
Banii aceştia sunt împrumutaţi de români şi vor fi plătiţi de nepoţii noştri. Nu 
mai tot povestiţi că aţi finanţat, nu aţi finanţat nimic! Cash nu am primit 
nimic. Noi discutăm de taxele şi impozitele care se colectează anul acesta, 
anul trecut şi care nu ştiu unde se evaporă. Spuneţi-mi unde aţi dus banii 
aceştia că mă întrebaţi pe execuţie de ce am colectarea atâta şi atâta. 
Întrebaţi-vă şi colegii dumneavoastră de la Guvern de ce iau banii 
arădenilor şi nu îi întorc înapoi. Aceia care se colectează anul acesta, nu 
de viitor, tot povestim credit angajament. Care sunt proiectele care le 
finanţaţi din TVA? Spuneţi-mi, ce faceţi cu TVA-ul? O mie de miliarde aţi 
colectat de la Arad anul trecut. Unde este TVA-ul acesta?                    

Dl Sulincean Marius: Dacă îmi permiteţi, vă spun. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Sulincean Marius: Nu cred că este corectă abordarea pe care 

tocmai aţi avut-o.     
Dl Cionca Iustin: Sigur, a dumneavoastră este corectă, că ne povestiţi 

că Guvernul finanţează PNDL-ul. 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte..., 
Dl Cionca Iustin: Guvernul nu finanţează nimic! Tot o aud rostogolită 

minciuna asta! 
Dl Gligor Ioan: Şi de ce cereţi bani..., 
Dl Sulincean Marius: Domnul preşedinte..., 
Dl Cionca Iustin: Pentru că sunt banii noşti domnilor, nu sunt ai 

dumneavoastră! Sunt banii care o să îi plătesc şi eu şi copilul meu poate! 
Da? 

Dl Sulincean Marius: Am înţeles, domnul preşedinte..., 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt ai dumneavoastră! 
Dl Sulincean Marius: În aceeaşi măsură în care sunt şi banii celor de 

la Pîncota, banii celor de la Fîntînele.  
Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră, sigur! 
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Dl Sulincean Marius: Dar dumneavoastră, la rândul dumneavoastră, 
cum i-aţi tratat pe cei de la Pîncota, de la Fîntînele..., 

Dl Cionca Iustin: Cu mult resprect, domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Serios? Cu 0 lei.  
Dl Cionca Iustin: Întrebaţi-l vă rog..., 
Dl Sulincean Marius:…, anul trecut pe bugetul Consiliului Judeţean!  
Dl Cionca Iustin: Întrebaţi-l pe domnul primar cum îl tratez..., 
Dl Sulincean Marius: Înţelegeţi! Deci vedeţi cum aplicăm..., 
Dl Cionca Iustin:…, că aţi fost consilierul lui acolo, trebuia să ştiţi cum 

l-am tratat. 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, încă o dată! Nu i-aţi dat 

nici un ban! 
Dl Cionca Iustin: Aoleu!  
Dl Sulincean Marius: Da. Nu i-aţi dat nici un ban! 
Dl Cionca Iustin: Serios? 
Dl Sulincean Marius: Păi, domnule, ne uităm pe buget! 
Dl Cionca Iustin: Hai să ne uităm! 
Dl Sulincean Marius: Păi, ne uităm! 
Dl Cionca Iustin: Auziţi, poate la începutul anului ziceţi! Am dat la..., 

la vreun oraş am dat? La Pecica am dat? 
Dl Sulincean Marius: Da. 
Dl Cionca Iustin: Zero lei! 
Dl Sulincean Marius: La începutul anului? 
Dl Cionca Iustin: La începutul anului, da! Nici un oraş nu a luat bani. 
Dl Sulincean Marius: Dar cât aţi dat la Municipiul Arad? 
Dl Cionca Iustin: La Sebiş am dat la spital, în rest nu am dat la nici un 

oraş. 
Dl Sulincean Marius: La Sebiş nu aţi dat bani? 
Dl Cionca Iustin: La nici un oraş nu am dat bani! La Sebiş am dat 

bani spitalului, că aşa cum dau spitalului de aici de la judeţ, trebuie să dăm 
şi la spitalul acela, da? 

Dl Sulincean Marius: Deci domnul preşedinte, dacă gândim aşa, 
atunci să fim consecvenţi! Dacă nu ne convine cum ni se întorc banii de la 
Guvern, de exemplu. 

Dl Cionca Iustin: Păi nu ne convine, clar! 
Dl Sulincean Marius: Am înţeles. Atunci, de ce noi la rândul nostru 

tratăm la fel chestiunea respectivă mergând mai în jos? 
Dl Cionca Iustin: Pentru că nu avem bani, domnul Sulincean! Dacă 

nu ne dă Guvernul (neinteligibil)..., de ce să dau la Pîncota? 
Dl Sulincean Marius: Dar nu avem bani doar pentru unii! Pentru unii 

avem, pentru unii nu avem! 
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Dl Cionca Iustin: Auziţi! Eu cred că am fost suficient de clar. V-am 
explicat când am votat bugetul la începutul anului de ce unii au luat şi unii 
nu au luat. Aţi dat un exemplu prost cu Pîncota.  

Dl Sulincean Marius: Domnul preşedinte..., 
Dl Cionca Iustin: Puteaţi să găsiţi altul mai inspirat. 
Dl Sulincean Marius:…, acuma ştim şi noi de ce unii au luat şi unii nu 

au luat.  
Dl Cionca Iustin: Bun. Haideţi că facem un dialog deja. Domnul 

Moşneag, dacă vreţi să îi răspundeţi? 
Dl Moşneag Ovidiu: Da. După cum ştiţi, în martie, aşa a fost 

înţelegerea, a fost şi semnat contractul cu cei de la Tarom să înceapă 
operarea. După data de 10 februarie avem trei angajaţi ai Aeroportului 
Arad care se vor deplasa la Bucureşti şi vor sta acolo, vor fi în pregătire 
timp de 4 săptămâni aproximativ pentru ceea ce înseamnă hending-ul de 
pasageri şi aceasta datorită faptului că fiecare operator aerian are 
procedurile sale proprii şi nu pentru că aşa cum a apărut în mod eronat în 
presă cu ceva timp în urmă, nu ar fi pregătiţi angajaţii Aeroportului. Legat 
de orarul de zbor, încă nu avem date, s-ar putea săptămâna viitoare să mă 
deplasez la Bucureşti pentru acest..., discuţii în acest sens. Deci, orarul de 
zbor, zilele, încă rămâne de văzut, funcţie de avionul care îl vor găsi 
disponibil pentru a realiza această destinaţie.     

Dl Sulincean Marius: Aş vrea dacă se poate ca să…, am înţeles că 
am semnat contractul cu Tarom-ul, aş vrea ca să ştiu dacă s-a ţinut cont de 
proiectul de hotărâre pe care noi l-am votat în 23.04.2018, cu acel program 
ex-ante, adică dacă Tarom-ul beneficiază de aceste facilităţi?   

Dl Moşneag Ovidiu: Nu beneficiază. Nu doresc să fie beneficiarii 
acestei scheme de ajutor. Pentru ei..., şi ei fiind tot o instituţie în 
subordinea sau bugetată cum suntem şi noi, bani publici, nu doresc să fie 
beneficiarii acestei scheme.                            

Dl Sulincean Marius: Mulţumesc mult! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian: Asemenea raport elogios şi cu atâtea realizări 

pompoase, cred că depăşim cel puţin Gombay-ul, Bombay-ul, Bangkok-
ul…, 

Dl Cionca Iustin: Bombay-ul sau Bombey-ul? 
Dl Butunoi Adrian: Ambele pentru dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Să ştiu…, 
Dl Butunoi Adrian: Una a fost…, 
Dl Cionca Iustin:…, cum să îmi notez aici. 
Dl Butunoi Adrian: Una a fost într-un fel, alta în altul. Cred că nu v-am 

întrerupt.  
Dl Cionca Iustin: Nu. Dar, trebuie să fiţi clar. 
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Dl Butunoi Adrian: Aveţi respectul vă rog frumos că v-am ascultat, cu 
decenţă şi cu interes…, 

Dl Cionca Iustin: Vă rog! Vă rog! 
Dl Butunoi Adrian: …, raportul. Multumesc frumos! Chiar nu v-am 

intrerupt. Cu asemenea realizări, stau şi mă întreb, ce mai căutăm în 
România în ziua de azi şi asemenea viziuni? Acesta este un aspect. Al 
doilea…, 

Dl Cionca Iustin: Dar fiţi mai concret că nu am înţeles. 
Dl Butunoi Adrian: De ce? Nu vorbesc corect limba română? Sau 

este greu pentru dumneavoastră? 
Dl Cionca Iustin: Păi nu prea vorbiţi. Nici nu scrieţi, dar acuma 

aceasta este…,  
Dl Butunoi Adrian: Nu scriu? 
Dl Cionca Iustin: …, chestie de educaţie. 
Dl Butunoi Adrian: Mulţumesc frumos! Dumneavoastră mai faceţi 

parte din poliţia lucrărilor? 
Dl Cionca Iustin: Auziţi, citiţi „Glasul” că v-a dat şi exemple concrete. 

Dl Butunoi Adrian: Nu citesc „Glasul”. Eu citesc ce vreau eu, nu îmi 

spuneţi dumneavoastră ce să citesc! 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar acolo am văzut că v-au scris oamenii cum 

se scrie corect, dacă tot m-aţi întrebat. 
Dl Butunoi Adrian: Şi eu am văzut în altă parte cum au zis oamenii 

despre dumneavoastră, că la circa 30 de km de locuinţa dumneavoastră, 
un drum judeţean a fost blocat..., 

Dl Cionca Iustin: Din cauza..., 
Dl Butunoi Adrian: Din cauza intemperiilor..., 
Dl Cionca Iustin: Exact! 
Dl Butunoi Adrian:..., a viscolului şi a ineficienţei intervenţiei 

Consiliului Judeţean..., 
Dl Cionca Iustin: Consiliul Judeţean trebuia să intervină? 
Dl Butunoi Adrian: Îmi daţi voie să termin? Că vă spun imediat. 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar vorbiţi numai prostii! 
Dl Butunoi Adrian: Păi dumneavoastră vreţi un monolog dialogat, îmi 

cer scuze! 
Dl Cionca Iustin: Ori vreţi să vorbiţi ceva corect..., 
Dl Butunoi Adrian: Vorbesc ce vreau eu, în limita bunului simţ! 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar..., încă o dată.  
Dl Butunoi Adrian: Da.  
Dl Cionca Iustin: Consiliul Judeţean nu are nici o obligaţie..., uite, vă 

pleacă colegii pe...,  
Dl Butunoi Adrian: Eu am vrut să vă transmit simplu şi clar un mesaj 

de nemulţumire..., 
Dl Cionca Iustin: A cui? 
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Dl Butunoi Adrian:..., a cetăţenilor din comuna Semlac şi Şeitin în 
urma traficului rutier blocat. 

Dl Cionca Iustin: Dar ce sunt nemulţumiţi cetăţenii? 
Dl Butunoi Adrian: Că au stat blocaţi (neinteligibil)..., ore. 
Dl Cionca Iustin: Trebuia să mă duc eu să îi deblochez? 
Dl Butunoi Adrian: Nu!  
Dl Cionca Iustin: Dar cine? 
Dl Butunoi Adrian: Trebuia să interveniţi eficient prin firma care 

execută. 
Dl Cionca Iustin: Eu să intervin? 
Dl Butunoi Adrian: Da! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi, v-am explicat şi..., 
Dl Butunoi Adrian: Domnul Butunoi mă numesc, mă scuzaţi! 
Dl Cionca Iustin: Butunoi v-am spus şi eu! 
Dl Butunoi Adrian: Da, mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Butunoi v-am spus încă o dată. Nu 

intervine preşedintele Consiliului Judeţean, ci o firmă! 
Dl Butunoi Adrian: Da. Pe care aţi contactat-o dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Vreţi să vă adresaţi firmei? 
Dl Butunoi Adrian: Nu. Dumneavoastră aţi contractat, nu? 
Dl Cionca Iustin: Da. Noi am avut o şedinţă, am făcut o analiză, v-am 

spus.  
Dl Butunoi Adrian: Ok. 
Dl Cionca Iustin: V-a fi sancţionată firma pentru că nu se plătesc 

situaţii de lucrări pentru ce nu au făcut..., 
Dl Butunoi Adrian: Da. 
Dl Cionca Iustin:..., dar nu mai încercaţi să mutaţi vina pe Consiliu că 

nu am eu ce să fac! 
Dl Butunoi Adrian: Eu v-am transmis ce mi-au spus oamenii, punct.  
Dl Cionca Iustin: Da, dar dumneavoastră transmiteţi-le că au un om 

de bună credinţă..., 
Dl Butunoi Adrian: Totdeauna am fost şi voi fi! 
Dl Cionca Iustin: Păi spuneţi adevărul! Consiliul Judeţean semnează 

un contract şi plăteşte sau nu..., 
Dl Butunoi Adrian: Corect! 
Dl Cionca Iustin:..., prestarea de serviciu. Firma trebuie să execute, 

da? 
Dl Butunoi Adrian: Eu ştiu că nu aveţi abilităţi manuale. 
Dl Cionca Iustin: Haideţi să vă spun. Dacă doriţi detalii, după şedinţa 

aceasta vă aştept, domnul Stoian este aici..., 
Dl Butunoi Adrian: Nu doresc detalii. Nu mă interesează! 
Dl Cionca Iustin:..., vă explică să vedeţi ce s-a întâmplat la Semlac..., 
Dl Butunoi Adrian: Eu ştiu ce s-a întâmplat, staţi liniştit. 
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Dl Cionca Iustin:..., şi dumneavoastră dacă sunteţi de bună credinţă, 
transmiteţi-le oamenilor de acolo că şi noi suntem supăraţi că s-a întâmplat 
lucrul acesta, dar nu avem ce face.  

Dl Butunoi Adrian: Ba avem ce face! 
Dl Cionca Iustin: Ce? 
Dl Butunoi Adrian: Trebuie să găsim soluţii pentru cetăţeni. 
Dl Cionca Iustin: Haideţi să găsim împreună! 
Dl Butunoi Adrian: Respectaţi cetăţenii, domnule! 
Dl Cionca Iustin: Eu îi respect domnul Butunoi, mai mult ca 

dumneavoastră, staţi liniştit! 
Dl Butunoi Adrian: Nu cred! 
Dl Cionca Iustin: Inclusiv acasă la dumneavoastră. 
Dl Butunoi Adrian: Mulţumesc frumos! O zi bună! 
 
În sala de şedinţă mai sunt prezenţi un număr de 11 consilieri 

judeţeni, respectiv: Cionca Iustin – preşedinte, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Sulincean 
Marius-Mircea. 

Şedinţa se încheie din lipsă de cvorum. 
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